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Zapisnik 

Sa  VIII- (osme) redovne sednice Skupština opštine Dragas, odrzane dana: 15.09.2023, sa sledecim: 

 
Dnevni red 

 

1)  Razmatranje i usvajanje Zapisnika sa predhodne sednice 

2)  Predlog odluke za proglašenje od opšteg javnog interesa u selu Restelica, 

3)  Prijedlog odluke za poništenje Odluke 01 broj 941/01-11832/23 od 26.05.2023. 

4)  Prijedlog odluke za poništenje Odluke 01 broj 941/01-11833/23 od 26.05.2023. 

5)  Prijedlog odluke o davanju na korištenje nepokretnosti (zgrada namijenjena Pošti u selu Brodosane), 

6)  Prijedlog odluke za pokretanje postupka za izradu Plana razvoja opštine (OOP), 

7)  Prijedlog odluke za pokretanje postupka za izradu Zonske karte opstine (HZK), 

8)  Usvajanje budžeta za 2024. 

9)  Eventualno. 

 

Uran Halimi : Poštovani kolege delegati, dobrodošli na VIII redovnu sednicu Skupštine opštine Dragaš za 

2023. godinu! Ako neko želi da razgovara  o dnevnom redu? Driton Ademi iz PDK je zatražio reč. 

Driton Ademi : Hvala predsjedavajući, pozdrav svima! Predsedavajući, na junskom sastanku, ako se 

ne varam, imamo izveštaj o budžetu u avgustu, da imamo problem sa platama. U avgustu nismo održali 

sednicu, tada se desilo da ste rekli da će se u roku od tri meseca ta stvar rešiti. Taj predlog nije došao 

na današnju sednicu. U roku od tri meseca vi kao Komitet to niste stavili na dnevni red. Ne znam gde 

je problem, zašto to nisi uradio do danas? Da li da o tome razgovaram kao o tački dnevnog reda, da li 

želite da nastavimo, ili u eventualnoj tački? I to je bilo na dnevnom redu, jer će naredna sednicu u 

avgustu biti održana za tri meseca. 

Urani Halimi : Nije istina. Sednica je javna, možete je naći gdje sam rekao na avgustovskoj sednici. 

Driton Ademi : Kažem vam da ste rekli da u roku od tri meseca Komisija mora podneti izveštaj. 

Uran Halimi : Dobro, nije tri meseca, radimo na tome. Hvala, gospodine Ademi! Ko će  razgovarati 

o dnevnom redu? Ako ne, onda stavljamo na glasanje. Ko je za ovu agendu? Protiv? Uzdržanih? Onda 

imamo 18 glasova za, nula protiv i nula uzdržanih. Prelazimo na prvu tačku dnevnog reda, a to je 

usvajanje zapisnika sa prethodne sednice. Ako neko ima komentar na zapisnik sa zadnjeg sastanka, 

neka se javi. Ako ne, onda stavljamo na glasanje. Ko je za usvajanje zapisnika sa prethodnog sastanka? 

Protiv? Uzdržanih? Imamo 18 glasova za, nula protiv i nula uzdržanih. Nastavljamo sa drugom 

tačkom: Predlog odluke za proglašenje od opšteg javnog interesa u selu Restelica. Pozivam 

predsednika da nam da pojašnjenje po ovom pitanju. Jučer nam je u Komitetu dao neko pojašnjenje i 
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Komisija ga je usvojila. Ako vam treba nešto dodatno? Predsedniče, ako vas neko pita, možete mu 

odgovoriti. G. Munir Jonuzi je zatražio reč. 

Munir Jonuzi: Pozdrav svima, što se tiče ove tačke dnevnog reda, ja pozdravljam jednu ovakvu 

odluku. Meštani sela Restelica su se dugo vremena suočavali sa problemom odlaganjem smeća. Nakon 

toga su se sami organizovali jer nisu mogli da sklope ugovor sa Ekoregion. Napravili su svoju 

organizaciju Eko Restelica. Kupili su kamione i na taj način privremeno rešili problem odlaganja 

komunalnog otpada. Meni je sada drago što im opština izlazi u susret i dodeljuje jednu parcelu koja 

služi kao sabirna tačka za odlaganje komunalnog otpada. Gospodine predsedniče imaćete uvek moju 

podršku kada se tiče ovakvih odluka, i kada se imovina koja se ranije vodila kao državna u vlasništvu 

raznih preduzeća, da se ta imovina tih preduzeća prebaci na građane ove opštine, jer će građani ove 

opštine imati koristi. Molim vas da nađete način kako ćete tretirati ovakve slučajeve. Ja znam da ste vi 

ozbiljno prestupili ovom problemu. Znam da ste osnovali komisiju koja će sve ovakve imovine 

evidentirati, pronaći i pokušati da u saradnji sa kosovskom agencijom za privatizaciju prebaci na 

vlasništvu naših građana ili ove opštine. Postoje zakonske mogućnosti kako se to rešava. Samo da bi 

smo izbekli situacije kada se naša odluke vraćaju od strane ministarstva. Neka se komisija ozbiljno 

pripremi i neka ozbiljno tretira ovakve slučajeve. 

Uran Halimi : Hvala, gospodine Jonuzi! Što se tiče informisanja građana, radi se o Predlogu odluke 

za proglašenje od javnog interesa radi određivanja lokacije za izgradnju sabirnog mesta komunalnog 

otpada, površine 293 kvadratna metra, za potrebe građana sela Restelica. Reč je o proglašenju javnog 

interesa za područje na ulazu u Restelicu, gde je gradonačelnik odlučio da se izgradi sabirni punkt za 

otpad sela Restelica. Katastarska jedinica je, kaže, od javnog interesa, koja je društvena svojina 

Šumskog gazdinstva Dragaš. Hoće li još neko  reč? Ako ne, onda stavljamo na glasanje. Ko je za ovu 

tačku dnevnog reda? Protiv? Uzdržanih? Napominjem da je sa 20 glasova za, nula protiv i nula 

uzdržanih glasova, ovaj prijedlog odluke usvajen. Nastavljamo sa trećom tačkom po redu: Prijedlog 

odluke za poništenje Odluke 01 broj 941/01-11832/23 od 26.05.2023. godine koja se odnosi na 

deponiju. Reč je o ranijem prijedlogu da, ako se ne varam, direktor za privredu i finansije, gdje je 

predložio da se proglase dve parcele od opšteg javnog interesa koje su bile predviđene za izgradnju 

deponije čvrstog otpada u selu Rrenc. da Drugim rečima, ova Odluka je vraćena od strane MALS-a i 

mi je moramo poništiti. Predsednik traži reč, nakon njega i vi imate pravo postavljati pitanja. 

Bedžet Dželadini : Poštovani predsedavajući, potpredsedniče, poštovani delegati! Pozdrav, hvala 

svima na učešću u ovoj sesiji! Što se tiče predložene odluke koju je pročitao predsedavajući, želim da 



3  

kažem da nam je MALS vratila ovu odluku i rekla da je ponovo razmotrimo. To nije protivzakonito, 

već nakon ponovnog razmatranja, i rečeno je da su imovina koja je nekadašnja društvena imovina, 

prema Zakonu o eksproprijaciji nepokretne imovine, imovina pod upravom i upravljanjem KAP-a, i 

kao takva, Vlada ima isključivo pravo eksproprijacije, u skladu sa članom 43. ovog zakona. Takođe, 

za drugu Odluku - da nakon ove dolazi sledeća Odluka. Dok, što se tiče društvene imovine šumske 

privrede, Odeljenje za eksproprijaciju preporučuje da se obratimo Ministarstvu poljoprivrede, jer su 

ova imovina pod upravljanjem Kosovske agencije za šumarstvo, koja je u okviru Ministarstva 

poljoprivrede, šumarstva i ruralnog razvoja . Kao što znate, Skupština je izglasala dvije nekretnine koje 

su vlasništvo Šumskog gazdinstva, za izgradnju dvije deponije za inertni otpad. Mi smo ove dve odluke 

doneli Ministarstvu poljoprivrede. MB nam nije dao nikakav odgovor. Tada sam bio na sastanku i 

dogovoreno je da te zahteve uputimo Vladi. Obratili smo se Vladi i ona nam je odobrila i dobili smo 

ovu imovinu odlukom Vlade. Ove nekretnine sada pripadaju Opštini i sa njima možemo izgraditi ove 

dvije deponije za čvrsti otpad. Dakle, mi smo u tom pogledu pobednici, jer da nam je Ministarstvo 

poljoprivrede dalo saglasnost, bili bismo dužni da platimo i porez. Sada, odlukom Vlade, ne moramo 

ni da plaćamo porez i možemo krenuti u izgradnju ovih deponija. Stoga, predlažem delegatima da 

ponište ovu Odluku i, pošto smo primili imovinu, kako bismo izbegli bilo kakvu eventualnu tužbu od 

strane MALS-a. Takođe, da ne izmaknem kontroli još jednom, objasnio sam i obrazloženje druge 

Odluke, gdje je reč o benzinskoj pumpi, koju smo također ovdje proglasili od opšteg interesa. Međutim, 

obrazloženje MALS-a je da samo Vlada ima pravo eksproprijacije, stoga ovu odluku treba poništiti. 

Ali nismo se ovo obraćali samo Vladi, već i AKP-u. Još nismo dobili odgovor od KPA, ali imamo 

indirektan odgovor da je KPA dala drugoj kompaniji pumpu za koju smo proglasili da je od javnog 

interesa. Stoga predlažem da se ova tačka poništi. Hvala! 

Uran Halimi : Hvala! Neko drugi? Nedžmidin Sejdilar je zatražio reč. 

Nedzmidin Sejdilar: Pozdrav svima,  predlog da skinemo odluku sa prethodne sednice, juče sam na 

komitetu tražio odgovor, u vezi pumpe, pošto ste govorili o njoj imam pitanje tražim odgovore. Mi 

smo taj posed proglasili javnim interesom koji je u korist opštine Dragaš i ja se po tome slažem, čak 

sam podržao i glasao tu inicijativu da tu benzinsku pumpu proglasimo javnim interesom. Jer će više 

koristiti građanima naše opštine nego privatniku koji će prodavati derivate. 

Uran Halimi : Izvinite što se mešam! Govorimo o četvrtoj tački, iako je Predsednik unaprijed dao 

odgovor. Ako je moguće, postavljajte pitanja sada, tako da možete odgovoriti na njih u sljedećoj tački... 

govorimo o trećoj tački. Kada vam dođe do četvrte tačke, govorite o četvrtoj tački. Za treću tačku, ako 
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neko pita, molim vas! 

Shpetim Hajredini : Pozdrav predsedavajući! Pozdrav dragi direktori, sabornici, dragi građani 

Dragaša! Uvijek smo se izjašnjavali da smo ovde za dobrobit građana, ali isto tako, mnogo puta sam 

izlazio i govorio da nije dobro žuriti i donositi odluke bez konsultacija sa kompetentnim ljudima koji 

poznaju zakone, poznaju propise, ali evo nastavlja se istim tonom. Mi donosimo odluke, sledećeg 

meseca će nam ih MALS vratiti , sada ćemo ponovo doneti odluke. Dakle, nije u redu jer ćemo mi kao 

opština loše izaći pred Ministarstvo. Izlazimo kao opština koja nema osnovna pravna znanja. Dobro je 

da se ubuduće, kada se donese odluka, prvo konsultuju nadležni pravni ljudi, koji imaju znanje da 

donesu odluku, mi ćemo glasati kad god je to za dobrobit građana. Mi smo tu zbog građana i sve dok 

smo na ovoj poziciji uvijek ćemo podržavati one odluke koje su u najboljem interesu građana. Ali ne 

u ovom obliku, da nam se uvijek vraćaju, mi donosimo odluke i oni nam se vraćaju, imamo razloge, 

normalno. Ovo nije u redu što se mene tiče, ali vjerujem da za sve vas, poslanici, neće biti u redu. 

Stoga Vas, izvršna vlast, molim da pazite da u budućim odlukama budete dobro koordinirani i da do 

nas dolaze odluke koje su zasnovane na zakonima i propisima nadležnih ministarstava. Hvala! 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Hajredini! Hoće li još reč? G. Edin Kurt je tražio reč. 

Edin Kurt: Pozdrav svima, mislim da se nismo dobro razumeli, ne znam kako je u vašem materijalu, 

ali kod mene treća tačka Dnevnog reda je poništenje odluke 9411/ 1832 to je Odluka o kojoj je 

gospodin Sejdilar pričao, za pumpu. Kod nas tačka broj 3 je za pumpu a ne za deponiju čvrstog otpada. 

Sada ne znam koju tačku glasamo, vratili ste na mestu gospodina Sejdilara koji je pričao za tačku 

dnevnog reda u pumpi, kod nas je tako, ne znam kako je u vašem materijalu i ne znam o kojoj tački 

dnevnog reda raspravljamo. 

Uran Halimi: Hvala na ispravci, poštovani delegate! Verujem da je čak i Nedžmidin Sejdilar u pravu 

kada je govorio o Pumpi. Naime, Rešenje broj 11832 odnosi se na benzinsku pumpu koja se nalazi 

ispred Autobuske stanice u Dragašu. Onda je greška, sad možeš da pričaš, Nedžmide. Radi se o Pumpi, 

radi se o tehničkoj grešci, izvinjavam se zbog toga! Da još jednom pojasnim, u trećoj tački je reč o 

parceli Pumpe ispred Autobuske stanice, dok je u četvrtoj tački reč o parcelama koje smo proglasili 

vlasništvom Opštine od opšteg javnog interesa, koji se nalaze u selu Rrenc.  

Nedzmidin Sejdilar: Mi smo prošli put proglasili taj posed da bude od javnog interesa i realno i opšte 

logično korisnije će biti da ta parcela bude u vlasništvu opštine Dragaš nego nekog privatnika. Ta 

parcela je na ulaz naše opštine i mogli bi smo na tom mestu ili toj lokaciji sagraditi nešto lepo koje bi 

odraziti ogledalo naše opštine. Mene zanima konkretan razlog zašto je nama ta odluka vraćena od 
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strane ministarstva lokalne uprave, kada mi znamo iz prakse da smo od AKP-a proglašavali u javnom 

interesu dosta drugih lokacija u našoj opštini i uspeli smo da te lokacije vratimo u našem vlasništvu. 

Šta je problem sa pumpom. I šta će se dogoditi sada ako ova skupština ne poništi tu odluku da li će to 

ostati u našem vlasništvu, da to bude u interesu naših građana. Ako na primer danas potvrdimo našu 

odluku koju smo ranije izglasali kao legalno izabrani delegati naroda. Ako ovo skupština ne poništi tu 

odluku sa čime ćemo se suočiti mi, ova skupština. 

Uran Halimi : Hvala, gospodine Sejdilar! Verujem da znate, MALS je nadzornik sednica i, u ovom 

slučaju. Kada donosimo odluku, to znači da nemamo pravo da donosimo odluke koje su protiv zakona. 

Iako nas bira narod, ne možemo da radimo protiv zakona države Kosovo. Svaki predlog, svaku odluku 

koju mi – verujem nenamerno – uzmemo kao nezakonitu ili glasamo za odluku koja je proglašena 

nezakonitom, mi smo dužni da poštujemo zakone Kosova. Mi kao Skupština snosimo odgovornost, a 

ne predsednik u ovom slučaju. Dakle, svakako ga moramo ukinuti. Predsednik traži reč, on će nam dati 

neka pojašnjenja. 

Bedžet Dželadini : Nedžmidini je u pravu. Takođe sam na početku rekao da je Ministarstvo tražilo 

preispitivanje. Mi imamo pravo da se izjasnimo od opšteg interesa, jer smo to proglasili, imovina KAP-

a koja je, mi smo proglasili opšti interes i onda ih uzeli na upravljanje. Dakle, vaše je isključivo pravo 

da ga ne odobrite, već da ga ostavite na snazi. I ja sam za ovu formu, ali AKP ga je dala nekom drugom 

već nekoliko godina. Ali to ne znači da ćemo odustati od toga. Nećemo odustati dok ga ne dobijemo, 

jer nam je potrebno. Dakle, nakon što Ministarstvo kaže da će biti preispitano, ovu Odluku možete 

ostaviti na snazi. Mislim da nije nezakonito što smo mi donijeli tu Odluku. To je njihova stvar, ne 

želim da se mešam, ali to je problem. Vi odlučujete, imate pravo, da je i meni izgledalo nerazumno, 

zašto mi je ovo vrateno. Takve smo odluke donijeli i nisu nam vraćene kao nezakonite. Pročitao sam 

pojašnjenje, ali ipak, ja sam lično sa Camilijem bio u KAI, mi smo ga predali, evidentirali smo i zahtev 

je još u KAI, još nismo dobili odgovor. Vaše je pravo da to ostavite na snazi, nije problem, meni više 

odgovara. Mi, međutim, iako su to vratili, nećemo stati, hoćemo da uzmemo u vlasništvo Opštine, jer 

je to u interesu Opštine, na ulazu je u grad, zadire u na gradu, mora nam se tu nešto izgraditi. Dakle, 

vi to analizirate, možete se vratiti sa diskusijom. Prije nego što sam došao na sednicu, imao sam i 

pravnog zastupnika Opštine, konsultacije o tome, čak ni Adem nije imao tačan odgovor. Ali vaše pravo 

zavisi od vas. Vi delegati nemate odgovornost ako glasate. 

Uran Halimi : Hvala, predsednice! To je odgovornost i predsjedavajućeg, i generalno naša kao 

Skupštine, a i predsjedavajućeg. Ovo svakako moramo preispitati, jer smo u obavezi da to preispitamo. 
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U suprotnom, možda ga uopstee nećemo staviti na dnevni red, čak i ako odluka koju smo ranije donijeli 

ostane na snazi. Dakle, svakako moramo to preispitati, da smo i mi kao Skupština i izvršna vlast u 

ovom slučaju pravno odgovorni. Možeš govoraiti . Nedžmidini je tražio, jedan minut imate 

Nedžmidini, a nakon njega reč ima Driton Ademi. Nakon Dritona, Munir Jonuzi. 

Nedzmidin Sejdilar: Samo da bude jedna stvar jasna, između mene i vas kao šefa izvršne vlasti. Mi 

se ovde u ovoj sali svi slažemo da je to od značajnog javnog interesa za opštinu Dragas. Nemamo 

nikakve dileme niti ja kao delegat niti vi kao šef izvršne Vlade. Ako mi sada, u ovoj skupštini 

potvrdimo istu odluku da ipak nastojimo da to zadržimo u našem vlasništvu i proglasimo javnim 

interesom, vi sa tim nemate nikakav problem, vi kao partija, vi kao predsednik opštine. Ako ova 

skupština na moj predlog ili nečiji drugi, nastojimo da zadržimo tu parcelu u vlasništvu opštine Dragaš, 

niti vlast, niti opozicija neće imati nikakav problem, da li je to tako, i odluku ćemo odneti u ministarstvu 

lokalne uprave. Iz prakse, kada su nam ranije vraćali odluke, kao što je odluka o Savetu za bezbednost, 

potvrdili smo istu odluku i sada je ta odluka na snazi, zašto ne bi uradili isti posao sa ovom pumpom, 

bez obzira što je neko uzeo parcelu pod kirijom na jednu godinu ili dve. Taj rok će isteći i onda nakon 

toga ćemo zadržati tu parcelu u našem posedu. Ja sam da se potvrdi naša ranija odluka i da ne 

odustajemo od te parcele i proglašavanje iste kao javni interes. 

Driton Ademi : Hvala,! Predlažem da, pošto se ne žurimo i AKP nije donela odluku, nije donela 

odluku o ovoj parceli, da se ostavi za sledeću sednicu, ili na drugim sednicama, dok AKP ne donese 

odluku Sada moramo donijeti odluku ili za otkazivanje ili za dalje razmatranje. Razmišljam ovako, 

ostavite jednom, nemojte danas, do sledeće odluke. Ne žurimo, za danas ovu odluku definitivno 

poništimo. Pokušaćemo da to odložimo za narednu sednicu, ako ne budemo imali zakon da to 

razmatramo danas. 

Uran Halimi : Ja sam uz vas, slušajte sve vas i na kraju ću vam dati odgovor. Hvala na prijedlogu, 

Dritone! Ako ne uspemo da raspolažemo tudjom imovinom, bićemo tuženi od strane KPA. Da li želite 

da AKP tuži opštinu ili skupštinu opštine? Ako je tudja imovina, ako je vlasništvo KAP-a, mi ne 

poništavamo odluku, to je zato što namerno pokušavamo da se izvučemo pred sud. Otuđujemo stranu 

imovinu. KPA se žali i kaže da ne možete izjaviti javni interes za imovinu. Znate vrlo dobro u 

prethodnim vladama, kada je imovina AKP-a bila proglasena, šta je opština pronašla i šta nastavlja da 

nalazi opština u vezi sa odlukama imovine AKP-a. Ako mislite da to treba da ostavim na snazi - skinuo 

sam teret teme koja mi pripada kao predsedavajućem Skupštine - inače ne možemo da ostavimo na 

snazi, moramo to još danas da razmotrimo. Trudićemo se da ga ubuduće vratimo na posao, kad god 
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mu istekne ugovor, jer je olako, sigurno je platio koncesiju ili zakup ili šta god je platio, AKP mu ne 

može vratiti nadoknadu za Odluku Skupštine opštine Dragaše, zašto tako razmišljamo? Opština to 

vraća, KAP ne. To je vlasništvo KAP-a, nije vlasništvo opštine. Zainteresovani smo za preispitivanje 

ove Odluke. Drugi pravni dio nije rizik, ovu Odluku smo definitivno ukinuli. Munir Jonuzi ima reč, a 

sledi ga Samidin Xheladini. 

Munir Jonuzi: Pozdrav svima. Nama svima ovde u ovoj sali je od prvenstvenog interesa da zaštitimo 

prava građana, i da što više ovakvih parcela pređe u vlasništvu opštine. Međutim, na Kosovu podela 

imovine postoji na nekoliko načina. Postoji privatna imovina, postoji opštinska imovina, državna 

imovina i imovina stranih država. Ovo je izuzetno bitno zašto napominjem. Zato što se ova pumpa 

vodi u posedu naftne industrije INA, ona je Hrvatska kompanija, sutra se može desiti, kada budu seli 

na stolu i kada budu razgovarali o povratku imovine Kosovska i Hrvatska strana, tada možemo mi biti 

odgovorni zašto je ova parcela proglašena u vlasništvu opštine. INA je privatno preduzeće i njihova 

privatna imovina je neotuđivo pravo svake osobe, bez obzira da li se radi o našem građaninu ili ne. Da 

sutra ne bi imali sudski probleme a pogotovo predsednik i predsedavajući a možda i ja, predlažem da 

ipak poništimo ovu odluku, jer mislim da ne možemo da je prebacimo na ime opštine Dragas. Ja bih 

voleo, kao i svi ovde prisutni ali ja mislim da to ne možemo da uradimo. 

Samidin Dželadini : Poštovani prisutni, sve vas pozdravljam! Da, moram da izrazim ono što imam da 

kažem i moram to da stavim u ovaj oblik. Mi smo lokalna vlast, Vlada ima svoje poslove, ministarstva 

imaju svoje poslove, mi imamo svoje poslove. Mi smo najviši organ opštine. To je interes građana 

naše opštine. Kako su to primili, to su pitanja koja moraju rješavati oni koji su ih primili ili sudovi. 

Ako poništimo Odluku, odričemo se imovine, saglasni smo da to nije naše vlasništvo. Ovo je naše 

vlasništvo i potrebna nam je odluka s najviše glasova koja ostaje na snazi. Ako vidimo, na primjer, da 

moramo donijeti neku drugu odluku u skladu sa svojim interesima, ipak je donosimo. Mišljenja sam 

da će odluka koju smo sami donijeli , ako stavim na glasanje , ostati na snazi. Žao mi je, kasnije ćete 

shvatiti zašto. 

Uran Halimi : Hvala, gospodine Dželadini! G. Shpetim Hajredini je tražio jedan minut. 

Shpetim Hajredini : Onda još jednom pozdrav svima! Ima nas ovde ili koji ne žele da razumeju, ili 

zaista ne razumeju. Poštovane kolege, imamo Odluku koja nam je stigla od predsjedavajućeg za 

poništenje. To je od gradonačelnika. Međutim, on je dao vrlo jasan razlog: odluka da se ova ranija 

odluka vrati je odluka MALS. Šta on kaže: Zbog nemogućnosti ispunjavanja zakonskih uslova koje 

zahteva MALS, pošto su gorepomenute imovine društvene svojine što po Zakonu o eksproprijaciji 
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znači da im trenutno pripadaju, ova imovina za koju razgovaramo, pripada AKP. Hteli smo da nam ga 

vratimo, ali nam ga je Ministarstvo vratilo, jer ne, nije zato što je vlasništvo AKP. Poštovani, AKP je 

institucija, dobro znate, koja ne popušta. Nemate ni pravo da uzmete njegovu imovinu. Dobro, 

pokušavali ste da me dobijete mesecima, ali ja vam garantujem da se ovi organi, naš izvršni organ 

suočio sa mnom u pravosuđu, u tužilaštvu, a on me ne dobija. Mogu da garantujem da niko nije uzeo 

imovinu od KPA. Neka ga uzmu, ja ću to poništiti i vratiti u neko drugo vreme, na drugoj sednici, kada 

dobiju odgovor od izvršne KPA. Onog trenutka kada izvršna vlast dobije odgovor od AKP-a da je u 

pravu, onda posle godinu dana, ili posle šest meseci, kad god je potrebno, glasamo, jer je to u interesu 

građana. Ovo je moje mišljenje, sad neka odluči većina. 

Uran Halimi : Hvala, gospodine Hajredini! Hvala vam što ste ovo čitali kao i ja. Nastavak onoga što 

ste pročitali kaže da: To su nepokretna imovina pod upravom i upravljanjem KAP-a i, kao takva, samo 

Vlada ima ekskluzivno pravo eksproprijacije ove imovine. Verujem da samo Vlada ima pravo da 

ekspropriše deo imovine KAP-a. Molim vas, imamo deset minuta pauze, konsultujte se među 

poslaničkim grupama. Deset minuta pauze i vraćamo se sednici. 

Poštovani delegati, zauzmite svoja mesta! Nastavljamo tamo gdje smo stali. Imamo kvorum i borimo 

se da nastavimo sa ostalim tačkama. Nastavljamo s trećom točkom, sada mi je izvršna vlast uručila 

ugovor koji je potpisala INA, kompanija koja je vlasnik Pumpe u ovom slučaju, a to je ugovor s Delta 

grupom. Napominjemo da je ovaj ugovor potpisan 16. juna, a mi smo odluku donijeli 26. maja. Prije 

desetak dana dobili smo Rešenje, već su potpisali ugovor. Imam broj protokola 16. juna ugovora, dok 

smo u ovom slučaju Rešenje dobili 26. maja. Deset dana nakon što smo dobili Rešenje, potpisali su 

ugovor i iznajmljen je. Zato je za nas jako dobro, čak i na zahtev MALS-a, veoma je dobro da poništimo 

ovu odluku i sačekamo vreme kada ističu ovi ugovori, verujem da imamo povoljniju priliku sa 

vraćenom Odlukom od 26.05 . 2023. Stavljamo na glasanje, pošto smo razgovarali o ovoj imovini. Ko 

je za odluku o stavljanju van snage ove Odluke? Ko je protiv? Uzdržanih? Imamo 12 glasova za, 1 

protiv i 5 uzdržanih, Odluka se poništava. Nastavljamo sa četvrtom tačkom: Prijedlog odluke za 

poništenje Odluke 11833/23 od 26.05.2023. Takođe smo razgovarali o ovim parcelama u selu Rrenc. 

Ako je debata iscrpljena, mislim da je najbolje da je stavimo na glasanje. Ako će neko na kraju 

razgovarati ? U redu, stavljamo na glasanje. Ko je za poništenje ove Odluke? Protiv? Uzdržanih? 

Imamo 17 glasova za, nula protiv i 2 suzdržana, prolazi i četvrta tačka dnevnog reda. Nastavljamo sa 

petom tačkom: Imamo Predlog odluke o davanju nekretnine na korištenje. Reč je o zgradi namenjenoj 

za poštu u selu Bresanë. Ako neko želi da razgovara, vjerujem da ste pročitali materijal. Predsednik će 
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nam dati objašnjenje. 

Bedžet Dželadini: Poštovani delegati, pročitali ste Predlog odluke o korišćenju opštinske 

nepokretnosti - radi se samo o objektu - na privremeno korišćenje, bez prava privatizacije. Samo treba 

da napravimo korekciju, gde nam umesto naknade od 10 evra treba 12 evra, što znači 1 evro mesečno. 

To je ista odluka kao imovina data KESCO-u za izgradnju trafostanice u Mejdani e Shajne. Kao što 

znate, ovaj objekat je izgradilo selo sopstvenim doprinosom, a prije rata objekat je služio kao 

medicinska škola. Sada dio ovog objekta koristi Vala, dok za ostatak objekta mislimo da ga damo na 

korištenje Pošti, a Pošta iz starog objekta prelazi u novi objekat. koji je namijenjen za ovu svrhu. Dobro 

je da delegati glasaju i otvaraju put predsedniku da sklopi ugovor sa Postom Kosova, na osnovu ove 

odluke, znači sa 99 godina korišćenja, bez prava privatizacije, a zakupnina treba da bude 1 evro 

mesečno. Hvala! 

Uran Halimi : Hvala! Gradonačelnik je predložio da zakupnina bude 12 eura godišnje, umjesto 10 

eura, odnosno 1 euro mjesečno. G. Munir Jonuzi je zatražio reč. 

Munir Jonuzi: Ja inače nisam protiv ovakvih Odluka. Ali trebate imati u vidu da je pošta javno 

preduzeće koje ostvaruje profit i kao svako javno preduzeće ono treba da poštuje zakon o 

zapošljavanju. Neću podržati ovaj predlog iz razloga što ne želim da ovoj javnoj instituciji napravimo 

ustupak. Mislim da je ova cena od 12 EUR godišnje malo. Mislim da kirija treba da bude mnogo više, 

jer oni ostvaruju svoj profit. Što se tiče razloga mog ne podržavanja ovakve odluke jeste, da na jednoj 

od prethodnih skupština, rekli su nam koliki je procenat zapošljavanja nevećinski zajednice u pošti. 

Taj procenat je verovali ili ne bio samo 15%. Ovakvom jednom javnom preduzeću ja ne mogu učiniti 

nikakav ustupak, a vama gospodine Predsedniče, ja znam da vi nemate nikakve veze sa tim procentom 

i da nemate direktne ingerencije na poštu, međutim, možete da iskoriste vas autoritet i povećate broj 

zaposlenih iz nevećinske zajednice u ovom sektoru. 

Uran Halimi : Hvala, gospodine Jonuzi! Hoće li još neko reč? Reč je zatražio g. Shpetim Hajredini. 

Shpetim Hajredini : Pozdrav svima još jednom! Imamo prijedlog gradonačelnika. Nisam baš protiv 

ovog predloga, ali ću samo ukratko pročitati Uredbu koja se bavi davanjem opštinske nepokretnosti na 

korišćenje, da vidimo da li je ispunjen kriterijum, da vam kasnije ne smeta i vraća nam da poništi ovu 

Odluku koju je donio predsjedavajući. Imamo Uredbu br. 09/2020 za utvrđivanje procedura za davanje 

na korišćenje i razmenu nepokretne imovine opštine. Idem direktno na član 25, koji definiše neke 

kriterijume koje mora da ispuni izvršna vlast. Odnosno, korištenje zahtjeva za korištenje nepokretne 

imovine opštine za posebne slučajeve, načelnik, nakon prihvatanja zahtjeva, upućuje ga Skupštini 
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opštine na razmatranje i odobrenje, zajedno sa pratećim materijalima. Za sada smo u redu, znači u 

članu 25, prva tačka, prva je službeni zahtjev nadležnim institucijama, a druga je opravdanje opšteg 

javnog interesa. Verujem da imamo i jedno i drugo, ali ono što nemamo, zahtev Pošte Kosova, nemam 

ovde u dokumentaciji. Vi to imate kao izvršna vlast, ali nam to nije doneseno u Skupštini. Ovdje ovaj 

članak ukazuje na to da to treba i nama dati. Zahtev Pošte Kosova treba da bude ovde u materijalu. 

Takođe, hteo sam da vam postavim pitanje. Nisam baš precizan u ovom pitanju koje ću postaviti, jer 

stvarno ne znam šta to znači, ali čini mi se da je i ova Uredba definisana zakonom, da je u ovom 

trenutku imovina dat na korišćenje, takođe ima vrednost od 10%, da ne bude greške, kapitalnih 

ulaganja iz prethodne godine. Odnosno, za godine za koje predajemo opštinsku imovinu, u ovom 

trenutku Pošti Kosova, u tim godinama za ulaganje znači 10% kapitalnih investicija opštine. U 

prethodnoj godini 4 miliona ili koliko je ostalo, znači ja dobijem 400 hiljada. Postavio sam ovo kao 

pitanje jer nisam siguran. S druge strane, čitam šta je legalno, a šta u Pravilniku. Stoga je dobro da, 

ako imate priliku, sada nam kompletirate dokumentaciju. Nisam protiv, glasaću za ako dobijem 

dokument, prijedlog je završen kako treba pravno, nisam protiv. Hvala! 

Uran Halimi : Hvala! U roku od pet minuta, materijal koji je tražio gospodin Hajredini nam se donosi. 

Za to vrijeme samo su me obavijestili da su laptopi stigli, možete potpisati neke procedure koje su 

neophodne, a nakon završetka sednice možete ih uzeti svaki. Poštovani delegati, pošto je zahtjev 

neprevodiv, ja sam u redu sa pročitali su je i čuli i članovi skupštine zajednica. Ne prevodimo zahtjeve 

pošte. Čitam vam, imate prevod od prevodioca Skupštine, čak je i kancelarija Skupštine distribuirala 

zahtev ako je potrebno. Datum je 25. avgusta, za opštinu Dragaš, gradonačelnika Bedžeta Dželadinija, 

skupštinu opštine, predsednika Urana Halimija, preko Nore Raci - glavnog izvršnog direktora Pošte 

Kosova. Tema je zahtjev za stavljanje u upotrebu objekta namijenjenog pošti u selu Brodosane. Kaže 

ovako: 

Postovani, 

Pošta u selu Bresanë u opštini Dragaš trenutno radi u zgradi Državne kancelarije ovog sela, koja je 

zbog starosti u velikoj meri srušena i kao rezultat toga ne ispunjava higijenske uslove i druge uslove 

za da nastavi sa radom u ovom objektu. U međuvremenu, prema informacijama koje imamo iz Opštine, 

očekuje se rušenje ove zgrade, jer je planirano da se popravi infrastruktura sela u tom delu, predlažući 

Pošti Kosova da napusti staru zgradu u kojoj je Pošta Kancelarija je nekada radila, a premještena je 

u drugi objekat koji je namijenjen za poštu mještana sela Brodosane. Prema informacijama koje 

imamo iz Opštine, 80-ih godina prošlog veka meštani sela su sopstvenim doprinosom i 
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samofinansiranjem izgradili objekat sa određenom destinacijom za poštu. I od tada nekadašnji PTK, 

sada Telekom i Kosova, vrši distribuciju podzemnih fiksnih telefonskih kablova i sada je samo tehnička 

oprema Telekoma Kosova instalirana u delu ovog objekta. U međuvremenu, opština Dragaš je izvršila 

dodatna ulaganja u ovaj objekat, prilagođavajući unutrašnje i spoljašnje prostore, čime su stvoreni 

uslovi za rad Pošte i preseljenje u ovaj objekat. Uzimajući u obzir da su regulacijom ovog objekta od 

strane Opštine Dragaš stvoreni bolji uslovi za rad Pošte i stvoreno pogodno okruženje za stanovnike 

sela Brodosane, tražimo od nadležnih organa Opština Dragaš, odnosno Skupština Opštine Dragaš, da 

nam ustupi na dugoročno korišćenje objekat namenjen pošti u selu Brodosane, na osnovu Zakona br. 

06/L 092 o korišćenju i razmjena nepokretne imovine opštine. Nadamo se da će nadležni u Opštini 

Dragaš ozbiljno shvatiti naš zahtev i da će isti odobriti, jer i zakonske mogućnosti to dozvoljavaju, 

uzimajući za osnov da sadašnji objekat Državne kancelarije u kojoj radi Pošta, ne ispunjava osnovne 

uslove za rad. 

Ovo je zahtev koji su nam uputili čelnici Pošte Kosova, pa ga moramo staviti na glasanje, ako je 

rasprava već iscrpljena. Ako ne, slobodno mi postavite bilo kakva pitanja ili bilo šta. Želi li neko 

razgovarati  prije nego što stavimo na glasanje? Stavili smo to na glasanje. Ko je za? Protiv? 

Uzdržanih? Napominjem da sa 21 glasom za, nula protiv i nula suzdržanih, peta tačka dnevnog reda 

prolazi. Nastavljamo sa šestom tačkom dnevnog reda, a to je Prijedlog odluke za pokretanje postupka 

za izradu Plana razvoja opštine. Jučer nam je gradonačelnik dao pojašnjenja, dobro je i danas. 

Qamil Kolloni : Pozdrav predsjedavajućem, pozdrav predsjedavajućem, pozdrav svim delegatima! 

Predlog Odluka o pokretanju postupka za izradu Opštinskog razvojnog plana je rezultat činjenice da 

je opština Dragaš usvojila ORP 2013-2023. S obzirom da smo blizu isteka roka ovog Plana, kao 

direktor za ekonomski razvoj očekujemo pokretanje izrade NDP-a, koji mora proći skupštinsku 

proceduru. Zato smo pokušali da damo pojašnjenja, verujem da ste ih pročitali. U članu 9, koji je važan, 

treba da razumete da aktuelni MDP ostaje na snazi, do usvajanja ovog Plana. Stoga se nadamo da će 

kompanija koja će biti specijalizovana za izradu ORP, istovremeno i za zonske karte, da ćemo tokom 

ove godine započeti ova dva projekta i završiti ih u najboljem mogućem roku. Ovi projekti će direktno 

uticati na razvoj opštinske privrede. Takođe, moći ćemo da revidiramo oblasti od opšteg interesa i 

planiramo te oblasti. Vjerujem da ćemo zajedno sa delegatima, sa ovom Skupštinom i sa ovim timom 

uspjeti da završimo ovaj projekat za dve-tri godine. 

Munir Jonuzi: Hvala. Da li se još neko javlja za reč. Pošto nema drugih diskutanata. Stavljam ovu 

tačku dnevnog reda na glasanje. Ko je ZA-22, PROTIV-0, UZDRŽANIH-0. Zaključujem da se ova 
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tačka jednoglasno usvojila. Prelazimo na sledeču tačku dnevog reda. Da li se  neko javlja za reč. Pošto 

nema drugih diskutanata. Stavljam ovu tačku dnevnog reda na glasanje. Ko je ZA-21, PROTIV-0, 

UZDRŽANIH-0. Zaključujem da se ova tačka jednoglasno usvojila. Prelazimo na sledeču tačku 

dnevog reda.  

Driton Ademi : Hvala, potpredsjedniče! Zatim, imam neke zahteve za selo Bresanë. Imam predlog, u 

izdvojenim budžetskim sredstvima (76 hiljada evra), u tački 12 Pokockavanje ulica u Ruga Luftartari 

e Lirisa i Ruga e Zgatari se izdvaja 76 hiljada evra. Tražim od gradonačelnika da ukloni neka sredstva 

iz tačke 12 i imam tri predloga: Uređenje rešetke u Rruga Luftëtartar 1912 (oko 3 hiljade evra), 

izgradnja zaštitnog zida u naselju Donajje (4 hiljade evra) i izgradnja trotoara na mjestu zvanom Ura 

e Madhe , jer je to jako veliko opterećenje, bolje je napraviti trotoar na mostu. Predvidio sam 10 hiljada 

evra, ne znam koliko ovo može da pokrije. Ali to je jako potrebno, jer djeca, učenici idu u ovaj dio. 

Imao sam i predlog, pošto imamo direktora ovde, i sami ste bili na raspravi o budžetu predsedniče, 

škola je nažalost katastrofa. Ne znam, nemaš sredstava prije škole za ulaganje. Dobro je toj školi dati 

sredstva, jer je napisana. Ako je moguće odabrati zahtjeve koji su malo hitniji, odaberite one koji su 

odobreni, bolje je. Na tački 12 skineme negdje oko 17 hiljada eura. Hvala! 

Bedžet Dželadini : Poštovani delegati! Predlog Odluka o budžetu je najvažnija tačka ove godine, ove 

Skupštine. Primili ste materijal, imate vremena da ga pregledate i analizirate. Ali u međuvremenu, od 

trenutka kada ste dobili materijal do danas, došlo je do nekih promjena, nekih novih prijedloga. 

Pročitao sam ih na Komitetu, Komitet ih je sve odobrio, tako da još jednom pojašnjavam ove predloge 

vama kao delegatima, kako biste imali jasniju ideju kada izađete na raspravu, kakve su promene u 

budžetu. . Prvo, u tački 1 - radi se o Listi projekata - 2026. godine, gdje piše 2.484.290, trebalo bi da 

bude 2.234.290. Ta sredstva idu na novu poziciju 56, koja nam je kasno došla sa ovim prijedlogom 

Vlade i molili su nas da to promijenimo. Znači da 250.000 se skidaju i ta sredstva su stavljena na novu 

poziciju 56, za izgradnju kuća za osobe sa invaliditetom. U tački 12 bilo je 76 hiljada, trebalo je 72 

hiljade. Ovde, gde smo potrošili 72.000, možemo da ubacimo predloge poslanika iz Bresane, sebe, 

dodamo nazive zidova, trotoara i onih resetki. Za tačku 14, za izgradnju turističke kuće u Pišatu, izdvaja 

se 4.000 evra, koji se uzimaju sa pozicije 12. Znači 12.000 je bilo prošle godine, 10.000 iz sopstvenih 

prihoda i 4.000 iz granta, ukupno 26.000 evra. U broj 24, osim toga, samo dodajte reč '..i 

pokockavanje...'. U tački 29 dodati zaštitni zid u Qollopeku i kanalizaciju. Na poziciji 34, 

pokockavanje puteva u selu Plavë, treba dodati regulaciju toka Krevećica. Bilo je 33 hiljade evra, 

trebalo bi da bude 20 hiljada evra, 13 hiljada evra da se doda nova pozicija, dvogodišnji projekat - 
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osvetljenje sela Plavë. Ove godine 10.000, a sljedeće 13.000. Znači pozicija broj 57. U tački 47, za 

2025. godinu projekciji treba dodati 70 hiljada eura. Nema drugih promena. Vi znate da ogromna 

većina budžeta ide za Vodovod za 15 sela i grad Dragaš. Ovo je projekat koji sam nasledio i mi kao 

nova vlada sprovodimo projekat iz 2012. Ako se neko ustručava da ne glasa o budžetu zbog Vodovoda, 

moram da ga podsetim da je prošle godine ova Skupština jednoglasno glasala 27 za, nijedan protiv i 

nijedan uzdržan, izdvojio 500 hiljada evra za izgradnju Vodovoda za 15 sela i grad Dragaš. Znači, one 

koji se ustručavaju da glasaju za budžet zbog Vodovoda, želim da ih podsjetim da su prošle godine 

glasali za ovaj Vodovod i ovaj projekat koji se realizuje nije se promijenio ni milimetra, to je isti 

projekat . Promenio se samo iznos sredstava, znači kada je to rađeno 2012. godine koštalo je malo 

jeftinije, sada košta malo više, što je normalno. Pozivam delegate da jednoglasno izglasaju budžet! 

Hvala! 

Uran Halimi : Hvala,! Jetmiri je tražio reč, nakon njega gospođa Ventaza, a nakon nje reč ima 

gospodin Artan Loshaj. 

Jetmir Ajdini : Pozdrav svima! Zatim smo na tački dnevnog reda za usvajanje budžeta. Prvo, u ovom 

budžetu, od investicija koje će biti uložene u selo Zgatar, imao sam nekoliko predloga. Za zaštitni zid 

u ulici Kuji i Mullini planirano je 20.000 eura , a za kanalizaciju i prateću infrastrukturu planirano je 

7.000 eura. Predlažem da se ova sredstva koja su namjenjena za kanalizaciju preusmjere na drugi 

projekat koji je mnogo važniji, dio ulice Serdon kojem je potreban zaštitni zid, kod kuće porodice 

Samidin Emini. Tu je potreban zaštitni zid, jer je to dio koji ima vlagu i postoji opasnost od klizanja. 

Vrijednost je 7.000 eura koji su planirani za kanalizaciju, dobro je prerasporediti, možda i povećati 

ovu vrijednost da pomognemo tom dijelu zaštitnog zida tamo. Što se tiče budžeta, znamo da najveći 

dio ide za investicije u Vodu. Velika je vrijednost koju oni uključuju u ovoj, narednoj i 2026. godini. 

Sela ostaju sa vrlo malim investicijama zbog ulaganja u izgradnju glavnog vodovoda za 15 sela koja 

su obuhvaćena. I dalje predlažem da kao Opštinska Vlada uputite zahtev nadležnim ministarstvima i 

da nas i oni podrže budžetom u izgradnji ovog Vodovoda, a da ne ide sav opštinski budžet na investicije 

za Vodovod i sela ostaju bez ulaganja, ili sa minimalnim ulaganjem. Ne znam da li ste planirali da 

uputite bilo kakav zahtjev ministarstvu da nas finansijski podrže kako bi ovaj projekat bio završen i da 

sela naše opštine ne bi ostala sa malo ulaganja. Hvala! 

Ventaza Esati: Pozdrav svima, primećujem da nisu izdvojena nikakva sredstva za selo Leštane za 

narednu godinu. Sredstva koja su namenjana za Leštane su namenjena za zajednički put Leštane-

Radeša. Sva sredstva su izdvojena iz budžeta namenjenog za selo Leštane. I pored toga neznam da li 
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je dobijena i saglasnost vlasnika parcela na putu Leštane Radeša. I da su ta sredstva sva za selo Leštane 

bila bi mala uporedu sa veličinom sela i broju stanovnika sela Leštane.  

Artan Loshaj : Pozdrav svima! Gospodine predsjedavajući, drago mi je čuti da sam imao nekoliko 

pitanja za vas. Ne moram puno da nastavljam, predsjedavajući, ali na ovoj listi kapitalnih izdataka, 

želio bih nekoliko pojašnjenja, ako je moguće. Pod 3, Asfaltiranje puta Brrut-Zgatar i sređivanje 

asfaltiranih puteva Kuk-Kosava-Pllajnik...ima deset sela, sa 7.500 evra ne razumem, samo mi posalji 

fotku, posalji, pa i za Ti mozes Nemojte slikati ovih dana, ne možete uzeti ručak i večeru. Ne razumijem 

ovo. Pod 5 godina, izgradnja parka u Dragašu (25.500), koliko parkova u Dragašu, jer ja ovde živim, 

ne znam ni sam. Svake godine pravite parkove, nimove, koliko ih ima ovde u Dragašu. Znam da postoje 

dva parka, dva-tri ste već popravili ove godine i imate jedan, ne znam koji je. Ako je moguće javite mi 

detaljnije koji park u Dragašu 25.500 evra. Pod 6, izgradnja puteva u gradu Dragašu od Trga mučenika 

i obilaznice do Dragaša (55 hiljada evra). Za svaku godinu koju ćemo investirati ovdje, ne znam šta 

ćemo tamo. Videli smo park, videli ste ono čuveno cveće, kome ove godine, videli ste mnogo toga. 

Samo 55 hiljada evra. Ako postoji mogućnost, možete mi objasniti , u redu je. Čak i ako sve počne od 

lokalizma, idem u Rrenci. Ispod 35, kockanje puteva u selu Rrenc. Nashta ne brini pošto si 

gradonačelnik i ti si se konsultovao sa gospođom, znam da u Rrencu ne verujem da ima kocke, da li je 

dobro da ima javnu rasvetu ako je moguće. Ako ste se konsultovali sa građanima i skupštinom, recite 

mi tačno gde su ti putevi, nema problema i ja ću glasati, jer nisam protiv. Ali vjerujem da u selu Rrenc 

nema mesta ogovaranju, vjerujem da je vreme za javnu rasvetu. Hvala! 

Uran Halimi : Hvala, gospodine Loshaj! G. Nedžmidin Sejdilar je zatražio reč. 

Nedzmidin Sejdilar: Poštovani prisutni, imali ste više od 3 meseci da pripremite budžet i ponovo u 

zadnjih nekoliko minuta vršite izmene budžeta. Najviše što mi je začudilo jeste da jedinu stavku koju 

ste izmenili  u Gori, jeste predviđanje budžeta za 2025 godina. To znači, hajde budite dobri a mi ćemo 

da vas vodimo da gledate kako deca jedu sladoled. Druga stvar: Broj pet izgradnja parka u Dragašu. 

Da li mislimo na onaj park tamo, pored groblja ili na groblju kako god, na isti taj park za koji su vam 

građani za ovom govornicom zamolili da ne radite park na tom mestu. Građani su vam došli ovde i 

rekli vam da oni ne žele da se gradi taj park. Oni su povodom parka čak organizirali peticiju, to je još 

gore, a vi na nju niste još odgovorili. U vezi te peticije vi ste pustili gospodina Rahte da on reši tu stvar 

i da na naredni sastanak se to reši u nadi da će se to zaboraviti. Ja znam da vi imate glasovne da usvojite 

i ovaj budžet i da ako želite čak gradite i mostove preko sela. Ali ne mogu da sedim mirno i nemo sa 

klupe a da vam ova pitanja ne postavim. Treća i najbitnija stavka jeste po pitanju vodovoda. Vi ste 
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rekli da neki delegati ovde ne žele projekat vodovoda. Da odmah to razjasnimo. Ja sam juče i na 

komitetu govorio isto. Mi delegati iz Gore nismo protiv izgradnje vodovoda. Mi podržavamo izgradnju 

vodovoda. Ne postoji jedan čovek u Gori koji je protiv izgradnje centralnog vodovoda za ona mesta 

koja imaju probleme sa pijaćom vodom. Ali ne da gradimo vodovod onim mestima koji nemaju 

probleme sa pijaćom vodom, one sela koja su te probleme rešili. Vi ste sami gospodine predsedniče 

rekli da ste taj projekat nasledili od prethodne vlasti. Da li to znači da je vaša vlast kopija prethodne. 

Vi uopšte i projekat nemate, nasledili ste projekat prethodne vlasti, za koji ne kažem da nije niti dobar 

niti loš. Na javnom skupu građani sela uključenih u vodovod za ovom govornicom, predstavnici sela 

su rekli da oni nemaju problema sa pijaćom vodom. Da nije potrebno voditi vodovod do Vranište. Opet 

naglašava, nisam ni ja, niti bilo ko iz Gore protiv vodovoda ili sela koja imaju problema sa pijaćom 

vodom. Mi do sada po pitanju vodovoda nismo razgovarali po pitanju novca. Mi smo razgovarali o 

tome zašto da bacamo novaca za sela koja su rešili problem ili jednostavno koji ne žele vodu. Mi smo 

ovde da zastupamo njihove interese. Vi ste sa vašom komisijom certifikovali predstavnike sela, kada 

ste bile birali seoske odbora. Oni su došli ovde i odbili vas. Mi iz Gore nismo apsolutno protiv da bilo 

koji građanin opštine Dragaš ima vodu. Molim vas da me razumete kako govorim. Nemojte da posle 

loše interpretirate moje reči. Svestan sam da meštani Opolja  imaju probleme sa pijaćom vodom, tu 

sam da im izađemo u susret ali moramo da se dogovorimo, da ne terororiziramo one ljude koji ne žele 

vodu. Novac iz budžeta nije problem. Ako građanima Opolja treba novac pozajmi ćemo novac. Ali 

zašto da bacamo novac tamo gde nema potrebe. Na sastanak predsedniče kojeg ste vi vodili ljudi su 

vas odbili povodom pijaće vode. 

Uran Halimi : Hvala, gospodine Sejdilar! Hoće li neko  reč? Reč je zatražio g. Shpetim Hajredini, a 

nakon njega reč ima g. Samidin Dželadini. 

Shpetim Hajredini : Onda još jednom pozdrav svima! Danas razgovaramo o veoma važnom 

materijalu, najvažnijem materijalu godine, odnosno o usvajanju budžeta opštine Dragaš za 2024. 

godinu i predračunima za 2025. i 2026. godinu. Takođe sam o tome govorio u prvom čitanju, tj. , u 

junu, kada smo tek počeli da razgovaramo o budžetu i kapitalnim investicijama koje će biti izvršene 

za 2024. godinu, da ovaj Budžet ili ova Lista kapitalnih izdataka, ova budžetska izdvajanja nije u redu. 

Sada sam ponovo pažljivo pročitao, i sa posebnom pažnjom sam tražio da vidim da li je napravljena 

neka promena koju sam tražio u junu, ali nisam naišao na ništa slično. Poštovani predsedniče, vi ste 

tada bili na svetom mestu i niste bili u Skupštini, dok je Odeljenje za finansije bilo i zna za moje 

zahteve koje sam izneo na toj sednici. Zato sam primoran da se i sada još jednom vratim i tražim od 
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vas, iako znam da neću imati podršku, ali sam primoran jer sam ovdje za dobrobit građana. Poštovani 

predsjedniče, imamo jako dobar budžet, od 12 miliona, ali promjene u dva glavna sektora koja otvaraju 

nova radna mesta, znate lično, obećali ste i u predizbornoj kampanji, to su poljoprivreda i stočarstvo. 

Nema promjene u ovom budžetu, iznosi su skoro isti u ovoj direkciji. Subvencije koje bi pomogle 

poljoprivrednicima su takođe iste. Uvijek razgovaramo i imamo pritužbe na zdravlje, a budžet je skoro 

isti. Nadao sam se da će i ovdje biti rasta, ali ga nažalost nemamo. Naravno, dužan sam da razgovaram 

o projektima koji utiču na moje selo. Postoje dva projekta, zapravo sam video da imamo povećanje u 

odnosu na ono što nam je dato u junu, sa 50 hiljada sada smo otišli na 69 hiljada, gde su dva kapitalna 

projekta čija se realizacija očekuje 2024. godine. izgradnja kaptaža u mestu Guri i Gatë – koje 

razumemo samo mi koji smo iz sela Kuk i koji znamo o ovim položajima koji postoje u planini – i 

kubiranje ulice Samidin Emini u selu Kuk. Dva puta 49.000, a vodozahvati 20.000. Ja imam malo 

saznanja o količinama koje su u protekle četiri godine utrošene za kaptaže i ovih 20 hiljada zaista, za 

mene, ne vjerujem da će to pokriti ovaj projekat koji uključuje dva kaptaža ili dva kaptaža. Sa 20 

hiljada, ne znam da li će se neko preduzeće takmičiti da ih realizuje. Ali čak i ako će da se takmiči, ja 

lično, to znate – i moja dva današnja komšija, Kapllan i Resuli – znaju da se neću mešati u projekte 

koje su radili ljudi iz sela. Hteo sam samo da dam savet, ako žele da ga prihvate i prihvate. Uvjeren 

sam da selu Kuk nisu potrebni vodozahvati, ima ih dovoljno. Selu Kuk je potrebno prečišćavanje vode, 

potrebna mu je svijest ljudi da vode ima dovoljno. Za captazhu, da budem iskren, oni su pretjerani. 

Kaptaže ima dovoljno, ali sada je u planu. Inače, da je bilo mene, ne bih dozvolio da nastavim sa 

izgradnjom cisterni, kada su nam potrebni i mnogi drugi projekti koji su neophodni u selu. Imamo 

rijeku, koja je strašna, potpuno zapušena, i ako bilo koja voda dođe - ne daj Bože - previše odozgo, sve 

će nas odnijeti. Bio je to vrlo razuman projekat čišćenja rijeke. Takođe, uradili smo i posao, ali on nije 

urađen kako treba. Kutak za igru za djecu. Radili su to ubrzano i nije bilo u redu. Prihvatam to, ali sada 

je potpuno oštećeno od djece. Ovo je takođe bio projekat, koji je jako potreban onoj djeci koja su 

trenutno u selu i za koju se ne zna, iz godine u godinu svi samo odlaze. Ali za sada, oni koji su tamo 

imaju mjesto gdje bi mogli provesti svoje slobodno vrijeme. Imam i druge razgovore, koji se tiču sela, 

ali nisu vezani za Listu kapitalnih izdataka koji će se izvršiti za 2024. godinu. Stoga ostavljam ta pitanja 

i te nedoumice da se iznesu kasnije. Hvala! 

Samidin Dželadini : Poštovani delegati! Kao i obično, kada je budžet u pitanju, nikada ne postavljam 

zahtjeve, niti jesam već 14 godina. Jer Vlada zna svoja posla, dobro je da smo dali doprinos koji nam 

je pružena. Moram da zahvalim Bogu što nam je dao priliku da budemo prisutni ovde, kao delegati i 
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kao vlada, da odobrimo budžet koji je u kontinuitetu – od kada sam ja ovde delegat – vodosnabdevanje, 

vodosnabdevanje. Svaki put smo glasali jednoglasno, jer je to vitalna potreba. E sad, sela koja iznose 

zabrinutost, ona sela koja ne žele – vodu ćemo da uzmemo nama, a ne Vladi, svima nama, jer mi 

glasamo za to, vlast je dužna da radi. Hajde da dovedemo vodu u svako selo, stvorimo uslove. Tako je 

i sa smećem, a oni prave veliku buku jer moraju da plate. Ali sada svi vide da je bilo jako dobro doći. 

Čak i za vodu, voda je tu, ko će uzeti, ko neće. Odnosno, država im to nudi, ili uzmu ili ne. Imamo i 

slučajeve u istoriji, ako ovo postane vodosnabdijevanje, osjećat ćemo se jako dobro. U našem selu 

postoji osoba, Fesalijev otac, iza njegovog imena stoji Sabri, u Bresani ga smatraju herojem vode. Čak 

i u svakom selu neko da svoj doprinos. Takođe moramo dati doprinos, a ne glasati protiv. Sve vlade 

su posvećene vodi, čak i Salim i Shabani i svi oni. Ne mogu, ne zato što ne žele, nego zato što imaju 

sudske postupke, imaju sporove. Sada su kinute te barijere, odnosno imamo priliku da glasamo 

jednoglasno. Ako ne glasamo za to, na primjer ako ja ne glasam za to, ostaće u istoriji da sam protiv 

Vodovoda. Ovo se u mišljenju tada pojavljuje. Htjeli su mi ovo reći, treba da raspravljamo, da ih 

ispitamo, u redu. Vodovod nije problem jer ide sve do sela.  

Uran Halimi : Hvala, gospodine Dželadini! Hoće li još neko  reč? G. Munir Jonuzi je zatražio reč. 

Munir Jonuzi: Gospodine predsedniče, mene interesuju dva pitanja. Pažljivo sam vas slušao, išao sam 

sa vama na skupovima, dobili smo listu kapitalnih investicija, tamo piše da za rehabilitaciju puta 

Kruševo-Barbula imamo 11. 639 EUR. To je onaj predlog koji ste davali građanima na uvid. I drugi 

predlog trasiranje puta na ulazu u selo Restelica 170.000 EUR. Mene zanima gde su ovi projekti. 

Uran Halimi : Hvala, gospodine Jonuzi! Hoće li još neko  reč? Ja preuzimam reč. Poštovani delegati 

i rukovodioci! Izašao sam da govorim o izdvojenom budžetu za selo Blač. Imamo ih ovde u koloni 9, 

10 i 11, to je pokockavanje puteva na Rruga e Livadhit Begit i na brdu sela Blač, ima 44 hiljade evra 

unapred; Regulisanje slivova i obnova sliva u Gjybra e Pasha, Brežda u selu Blač; u koloni 11 imamo 

izgradnju parka u ulici Škendija u naselju Prifte u selu Blač. Kao što znate, ja sam i prije nekoliko 

godina kada je odobren budžet došao ovdje sa jednim zahtjevom rukovodstva sela Blač. Za ove 

preliminarne investicije siguran sam da rukovodstvo sela Blač nije kontaktirano. Ne znam ko je ovo 

smislio. Jedini zahtev za ulaganje u selo Blač je regulisanje slivova, kako bi se na neki način uslovilo 

upravljanje. Uređenje kaptaža je predviđeno i u godini koju ostavljamo za sobom, a ništa se nije desilo. 

Ono što me je oduševilo jeste da sam u uređenju kaptaža vidio da 2022. godine već postoji intervencija. 

Otišao sam i pregledao mesto događaja, nema potrebe za intervencijom na vodovodu sela Blač, dok je 

u dokumentaciji taj posao već završen. To mogu dokazati, imam potpisan ugovor. Kaptaže su ispred 
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uređenja prošle godine, sa akvaduktom koji je izašao sa brda u selu Blač, za Štavu je i uređenje kaptaža 

prioritet, jer je akvadukt koji je izašao iz planine u Štavama ima samo jedan snimak Dok je u projektu 

planirana regulacija slivova, tamo su izdvojena sredstva. Verujem da je došlo do nadzora rukovodstva 

sela Blač u vezi sa ovim investicijama kako bi se prećutao posao uređenja slivova, dok se regulišu 

ostali poslovi, čemu, siguran sam, prisustvujemo gradonačelniku. i ovde u selu Blač, sam mi je 

svedočio da nema sličnog zahteva. Jedini zahtev građana sela Blač je regulisanje vodozahvata ili 

kaptaže. Ostale prve investicije su na neki način inkrementalne... Ne znam ni kako sam našao ovaj 

način. Dakle, poštovani predsjedniče, i vi izvršni, dobro je da se ponovo ponavlja zahtjev, odnosno 

planiramo da popravimo kaptaže nakon godina, zar ne? Nisu novi, dodavani su i ranije, ali koliko 

građani sela Blač vide, isti projekat se nastavlja i po vremenskim prilikama. Najgore što se ulaže u ta 

snimanja dokumentacijom, ali ne i radom. Poštovani predsedniče, imam molbu, da se u 9. koloni, 

kubici Livadhi begove ulice i Kodra u selu Blač, uzme 14 hiljada evra odavde, imam predlog. Na Ura 

Haxhi , gde mu kažemo, on je građanin, napravio je kuću i tu živi 2-3 godine, nema puta i smatram da 

je razumno da od 44 hiljade evra on podelio sa mnom 14 hiljada evra počeo je uređenje Hadži puta za 

Koder u selu Blač. Dok je planiranje bo sa 44 hiljade evra, znači da nastavljamo uzbrdo, dok ispod 

imamo nepravilan put, ovaj put koji bi mnogim građanima služio za poljoprivredna imanja, ali i za 

izgradnju tamošnjih kuća. To je dobar prostor, koji se može poboljšati i naseliti, ako doprinesemo 

infrastrukturi. To je to, moj jedini zahtev je ovo, od 44 hiljade evra koliko je predviđeno u koloni 9, 14 

hiljada evra da se izdvoji negde pored onih puteva u Livadi Begitu i u Kodëru , da se bar otvore, ili da 

počnu radovi jer takođe povezuje Ruga e Kodra sa Uran e Haxhi. Hvala! Osim toga, želio sam dodati 

nešto više o seoskim vijećima koje smo formirali. Sa pravne tačke gledišta, mi smo u redu, uradili smo 

taj posao, ja sam bio deo te Komisije, znate, ja sam delegat. Međutim, dobro je da se ti saveti poštuju 

i kada se vode rasprave ili javne rasprave o kapitalnim projektima u selima, bar se zahtevi građana 

prenose kroz seoska veća. U ovom slučaju, pitao sam seosko veće da imamo, i pozvao sam ga dodatno, 

pošto je pucao u Dragašu, on je odbio da ima bilo kakve zahteve osim da popravi kaptaže. Građani 

sela Blač ne žele ništa osim vode. Imaju stalnu potražnju za tim i to je vrlo skromna investicija, 

popravljena su dva-tri kaptaža. Došlo mi je u dokumentaciji, stvarno sam ih vidio, nema ništa loše u 

tome. Dakle, dobro je, neka bude prioritet predsedniče, ove druge investicije nisu problem, neka se i 

oni urade, nisam protiv ovih drugih ulaganja, ali ne možete mi samo dati nešto što ja nemam t want . 

Ili mi nisi mogao dati desert prije jela. Ne sviđa mi se ovo. Poštovani delegati, imate li još nekoga za 

dodati? Ako nije problem, za minut su tražili Nedžmidin Sejdilar i Shpetim Hajredini. 
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Nedžmidin Sejdilar: Nemojte pokušati da me ispred građana regiona Opolja predstavlja te kao 

destruktivnu osobu. Ja jesam za centralni vodovod ali ja nisam da se pare bacaju kako god se hoće. 

Seoske odbore ste vi certifikovani. Vi ste bili deo tih komisija. Baš ti ljudi su došli ovde i rekli su vam 

Mi smo regulisali problem sa vodom i nema potrebe za centralnim vodovodom. Pošto nema potrebe 

dajte da sačuvamo sredstva i da regulišemo vodu za građane Opolja. Ne priliči vam gospodine 

predsedniče ovakvo ponašanje. Mi iz Gore, niko nije protiv da Opolje ima vodu, mi imamo vodu. Mi 

nemamo problem sa budžetom, mi imamo problem sa vodovodom. Možda pre 12 godina je imalo 

problema i imala je potreba, ali ne više danas. Čovek vam je sam došao ovde za govornuicu i rekao 

vam da nemamo više potrebe za vodom, zato što smo regulisali vodovod. Mi iz Gore jesmo da građani 

Opolja imaju vodu. 

Shpetim Hajredini: Samo ukratko, u preliminarnom govoru, napravio sam ustupak i nisam 

razgovarao o Projektu vode i rekao da li ću biti za ili protiv. Što se tiče vode, nemam moralno pravo 

da budem protiv toga, jer svi moramo imati vodu. Međutim, u momentu kada selo Kuk ima toliki iznos 

investicija za 2024. godinu, moj put je tu presječen i ne mogu glasati za ovaj budžet. Definitivno, da 

je bilo do 100.000, 110.000, apsolutno ne bih o tome raspravljao i glasao bih za to. Iako sam očekivao 

da će iduće godine investicije u selu Kuk ići u asfaltiranje puta ka Planini i da će taj projekat biti 

završen na najbolji mogući način, vidi se da će projekat biti završen ove godine, jer je trenutno i u 

narednoj godini neće biti ulaganja u taj put. Stoga mi je zaista žao što će moj glas biti protiv, ali ne i 

protiv projekta centralnog vodovoda. To će biti protiv budžetskih izdvajanja za moje selo. Hvala! 

Samidin Xheladini : Juče smo u Komitetu za zajednice produžili sastanak za skoro dva sata. Postoje 

i vrlo dobre, konstruktivne i dobronamjerne debate. Najveći dio debate bio je projekta centralnog 

vodovoda. Čak su i kolege koje su bile prisutne, dale maksimalan doprinos da se ovaj problem reši. 

Obavijestili su nas i o toku javne rasprave itd. Takođe sam vam juče rekao, prvi put sam juče u 

Komitetu čuo da su neka sela izrazila želju da ne budu povezana sa projekta centralnog vodovoda. I 

tamo sam vam rekao da u selu Bresanë, rekao sam vam, svi znate da selo Buzez dobija vodu sa izvora 

sela Bresanë i iz reke sela Bresanë. Kada je došao da snabde Buzec, iz sela Bresanë, iza njega su bili 

ljudi koji nisu hteli. Da bismo spoznali realnost kakva je na terenu, u narodu, organizovali smo 

referendum. Išli smo od kuće do kuće, dobili smo potpise od članova porodice, koji će dozvoliti selu 

Buzez da uzima vodu iz rijeke. A 95-98%, čak i više, izjavilo je da su dali vodu Buzezima, dok se 

problem ne reši. Da smo imali vremena, rešili bismo ovaj problem, kao opština, govorim, kao građani. 

Išli bi smo od sela do sela i dobili bi smo mišljenje, održali bi smo i referendum da je to. Ali sada, u 
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ovom trenutku to treba da odobrimo, pa i ako se vidi da neko selo to više ne želi, sredstva idu u višak. 

Sredstva se ne rasipaju, ovako nikako, dio projekta se revidira, dio se može uraditi, mada i ta sela mole 

da budu uključena u budućnosti. Tamo je dobro, voda dolazi, u različito vrijeme nedostaje vode i dovod 

se onda vrši uz simboličnu naplatu. Mi koji imamo sopstveni vodovod ponekad imamo problema i sa 

vodom. Stoga je dobrodošlo da se ova sela uključe, a druga sela takođe treba uzeti u obzir. I sami smo 

se uvjerili da će ubuduće tražiti i druga sela da se priključe na mrežu. Hvala! 

Uran Halimi : Hvala, g. Samidin Dželadini! Dželadini je zatražio reč. 

Bexhet Xheladini : Poštovani delegati, počinjem sa projektom centralnog vodovoda. Ova Skupština 

mi je prije godinu dana, jednoglasno glasanjem, dala zeleno svetlo, kao načelniku opštine, da nastavim 

sa projektom koji je započela prethodna vlast. Sejdilar je pre godinu dana glasao i za Dragas, Xerxesa, 

Rrence, Kapre, Bellobrada, Brruti, Zgatari, Krstec, Rapca, Plava, Brezna, Lubeviste, Kukaljane, Mlike, 

Vraniste i Lestane, glasao je i za mene i ja sam pokrenuo proceduru nastavio je projekat centralnog 

vodovoda. Za ovu godinu izdvojeno i 500 hiljada eura, a za narednu je predviđeno i 2 miliona eura. 

Barjaktar je gospodin Nedžmidin Sejdilar, koji već tri meseca u Gori vodi veliku propagandu protiv 

Vodovoda. Žao mi je što su pojedini delegati naseli na propagandu ovog delegata, koji daje sve od 

sebe, čak ide i u tamošnje srpske studije, proglašavajući da im navodno oduzimamo vodu. Njegovo 

pravo je, mogu i oni da glasaju protiv, ali prije godinu dana me je naterao da pokrenem ovaj vodovod. 

Njegov glas, 27 glasova je bilo za. Nije problem, moj je najbolji budžet ovdje, vase je da glasate ili ne. 

Predlozi koje sam dao, sa izmjenama koje sam pročitao na početku, molim delegate da te izmene 

usvoje. Također, ovde je bilo i drugih predloga. Iz tačke 43, ukloniti reč 'Radeshë', ostaviti samo 

'Leshtan'. Kod kocke u Rrencu skinite i dodajte javnu rasvetu. Što se tiče zaštitnog zida u Zgataru, 

nema potrebe za drugom pozicijom, tu imamo zaštitni zid, a dodajemo i naziv 'Izgradnja zaštitnog zida 

na potoku Serdon'. Planiramo da osvojimo Grant za učinak sledeće godine, planiramo mnogo više 

novca nego što smo osvojili prošle godine, čak i sa Grantom za performanse, povećaćemo sredstva 

svim onim selima koja su dobila mali budžet. Gospodin Munir mi je postavio dva pitanja, Barbula, 

gdje je 11 hiljada eura. Imamo 11.000 evra za Barbulu, jer ovo radimo ove godine, to znači da smo 

ove godine izdvojili 10.000 evra i tender je raspisan, ovih dana se očekuje da će ugovor sa dobitnikom 

tendera biti potpisan i Barbula biće završena ove godine. A što se tiče sredstava od 170.000 evra koliko 

je predviđeno u Restelici, mi smo ostavili 60.000 evra za pokockavanje puteva u Restelici. To je bio 

zahtev građana Restelice u javnoj raspravi, poslednjoj raspravi koju smo vodili. Ostala sredstva se 

distribuiraju u razne projekte na području Gore. Uran je dao prijedlog, rekao je uređenje slivova. 
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Predmjera i predračun za ovo uređenje sliva je 10.000 eura, na to smo dodali 15.000. Održana je javna 

rasprava, učestvovali su građani sela Blač, gradonačelnik sela je bio tamo, dao je predlog i otišao je, 

ostali predlozi su došli od građana sela. Što se tiče puta za Ura Hadži , to znači da dodajemo ovo ime 

na 44 hiljade, samo se dodaje ime, otvaranje, uređenje, pokockavanje. Ovo su izmjene koje predlažem 

delegatima da glasaju. Dalje, za slučaj da ste imali pitanja, ako sam zaboravio, ali onaj ko ima pitanja 

mi se čini da nije tu, pa nemam šta da odgovorim. Hvala! 

Uran Halimi : Hvala! Xylferia je tražila reč. 

Xylferie Bahtijari Beqiri : Pozdrav predsjedavajućem, pozdrav svima koji su danas u ovoj sali, 

pozdrav građanima koji nas prate preko društvenih mreža! Došli smo i do usvajanja budžeta i glasanja 

sa naše strane, a koliko vidim, na listi ovih kapitalnih izdataka još uvek nema projekta koji se odnosi 

na most Zappluxhe. Predsjedniče, ako ste u prilici, pred javnošću i građanima, dajte nam objašnjenje 

o ovom projektu, zašto je stagniralo i gdje je problem. Dok sa moje strane, sa velikom upornošću i 

ozbiljnošću, ovde kao delegat Skupštine tražim da se ubrzaju koraci ovih procedura koje ometaju 

nastavak ovog projekta. Hvala! 

Uran Halimi : Hvala, Xylferie! Hoće li još neko  reč? Munir Jonuzi ima reč. 

Munir Jonuzi: Prilikom pripreme za ovu sednicu pažljivo sam se koncentrisan na budžet sa svim 

preporukama i sa svim stvarima koje prati ovaj budžet. Na drugoj stranici član 4 na bosanskom jeziku 

piše raspodela sredstava iz budžeta opštine Dragaš, dolazite do Total, odnosno ukupan broj, 10 miliona 

878 hiljada eura, onda pitate da li je Vlada Republike Kosova uopšte povećavala budžet. Ako su sve 

ove cifre iste, onda gde je ovde problem. Prelazimo na tačku broj 5, u budžetskim programima, pa se 

tu onda šifre menjaju, i već nestaje taj dežavu utisak. Hoću da skrenem pažnju administraciji, da se 

ozbiljnije skrene pažnju na tekstove na jezike ne većinski zajednica. Da se ovakve krupne greške ne 

dešavaju. Trebalo je ozbiljnije da se pogleda ovaj materijal. Listi kapitalnih investicija dominira 1 

tacka. To je famozni vodovod koji treba da se izgradi. Uključena su 15 sela, od toga šest u Opolje sa 

devet rezervoara. Gornja i donja Rapca imaju svoje rezervoare, takođe i druga sela, obuhvaćene su i 

Rapca i Krstac u ovoj skici. Zaista je čudno da jedno selo, gornji Krstac bude obuhvaćeno ovim 

projektom. Gornji Krstec ima vodu ne samo za svoje potrebe već da tom vodom zadovolji potrebe sela 

Rapca, donjeg Krstac a možda i Dragaša. Napravljene su greške, jer su sela koja imaju vodu su 

stavljene u ovaj projekat. Predsednik se poziva na prethodnu vladu kaže da je ovo projekat od pre.. 

Jedan od vaših direktora je rekao da je prethodna Vlada obavila konsultacije sa građanima. Ja vam 

mogu reći da jeste, svi građani su bili tada protiv ovog vodovoda. Ovo ništa nije lično protiv nove 
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vlasti, protiv partije ili slično, jednostavno građani ni tada a ni sada ne žele da budu deo ovog projekta. 

Ja sam među one delegate koji je prošle godine je glasao za ovaj vodovod koji je juna meseca glasan 

za draft ovog budžeta, Zašto, zato što znam da je ovaj projekat bitan za celu našu opštinu i mislio sam 

da vidimo šta će građani reći o tome. Organizovali ste javne dabate, ispoštovali ste to, svaka vam čast 

na tome. 22 avgusta organizovali ste sa svim selima koja su uključena u ovaj vodovod osim Krstac. 

Ne znam zašto Krstac prebacili sa Globočicom. Na tom sastanku javili su se predstavnici sela. Njih su 

odabrali meštani. Izvršna vlast kancelarija za zajednice, komisija je verifikovati ljude. Smatramo da su 

ti ljudi naj pozvani. Došli su predstavnici svih sela. Ni jedan od tih predstavnika nije bio za za da 

njegovo selo uuđe u sistem vodovoda. Osim za predstavnika Rapca koji je bio za to da Rapca nema 

jasan stav. Mestanin iz Vranise je pokrenuta je jedna nova tema. Kako ti izvođači rade u goranskom 

delu ove opštine. Ulaze u njegovo imanje, privatnu svojinu i prave put od 6 m. Da li je to u redu. Da li 

je u redu da neko ulazi u vaše i manje i tako kapadahijski se ponaša.  Ove firme se veoma bahato 

ponašaju u goranskom delu naše opštine. Znate šta se desilo u brod sa onom firmom iz Ferizaja, „oni 

su Goranci sa njim ćemo lako“. Hvala vama i vaše vlasti koji ste izašli u zaštitu u tom momentu. Kad 

sam čuo mišljenje građana, ja sam ovde izabran da slušam njih a ne ono što ja želim. Ja želim kao što 

i svaki delegat želi da svaki građanin ove opštine bude snabdeven vodom. Međutim kada dođu građani 

i kada kažu mi smo rešili taj problem. Uzimam primer Rapca, 20.000 uloženih sredstava u vodovod, 

ove godine 10.000, kukuljane takođe. Sva ova sela već su na neki način zahvaljujući donacijama iz 

opštine i svojim građanima rešavali te probleme. Sada se dolazi i kaže se vama ćemo da pravimo 

vodovoda. Ne želimo. Apelujem na delegate, da nam ne namećete ovaj vodovod. Ovo je 

nametanje  građanima Kukuljana, Rapce, Vraniste, Krstacu. Vi ćete biti odgovorni. Sredstva za 

Barbulu je OK,  međutim ova sredstvo 170000 za alternativni put za koji mislim da je ključan za sve 

nas, ne samo za Restelicu nego za sve nas. U vašem odgovoru ste rekli da je suma 170000 podeljena 

medju goranskim selima a da je 60.000 za pokockavanje u selu Restelica. Gde je to povećanje od 

60.000 E, Restelica ima samo 80.000 i + 60.000 za školu. Alternativni put Restelica ne želi po ovome 

tako ispada. Ispada da Restelica poklanja velikodušnost sredstva ostalim goranskih selima. Apelujem 

na sve delegate da odložimo ovu tačku dnevnog reda. Da sednemo i da razgovaramo. Što bi rekao šef 

kancelarije za zajednice o modalitetima, ako mi ne želimo, nismo predstavnici ne većinskih zajednice, 

kao što ste vi predstavnik svih građana ove opštine. Tako sam ja najpoznvaniji posle vas da razgovaram 

o pitanju ne većinski zajednice. Apelujem na sve delegate da ovaj budžete ne podržimo ili da odložimo, 

Jer ćete vi biti odgovorni za nametanje nevećinskoj zajednici projekat koji ne želi. 



23  

Agron Gashi: Onda, dozvolite mi da vas pozdravim! Pozdrav predsjedavajući, predsjedavajući i svi 

članovi skupštine! Hteo sam samo da pričam o projektu vodosnabdevanja 15 sela. Pod ovim mislim 

da je to projekat koji je, rekao je predsjedavajući, bio ranije, naslijedio ga od drugih. Ali ako računate 

u godinama, to je počelo otprilike 10-12 godina ranije. Od tada nije bilo primjedbi, kasnimo sa ovim 

projektom, sad su se pokrenule razne rasprave. S obzirom da su do sada potrošeni milioni evra, ne 

znam tačno, ali milioni, do sada su potrošeni 3-4 miliona evra, a ovde u ovoj skupštini imate i 

odbornike koji su bili prisutni i nisu se tome protivili vremenom ovo. Budući da su ove investicije već 

počele i da im se nije protivilo, sada ovaj projekat nije izvor želja pojedinih pojedinaca koji govore da 

se nastavi ili ne nastavi. Reč je o višegodišnjem projektu i smatram da su uložena mnoga sredstva, iz 

tog razloga treba krenuti svojim putem, do dana kada će se realizovati. Dok se dnevna politika koja se 

vodi po selima, bila ona dobra ili ne, smatram da nije principijelna i da nije fer. Volio bih da se to uradi 

što prije i da sva ova sela uživaju legitimno pravo ili najosnovnije pravo, vodovod i kanalizaciju. To 

je sve što sam imao. Hvala! 

Ventaza Esati: Predsednice mozda me nste razumeli. Deonica puta Lestane-Radesa treba da se 

pokocka. Ne treba da se skida. Ali treba da bude zajednicki projekat za oba sela. Htela sam da kazem 

da je Lestane izuzeto, iako su samo 20.000 to je jako malo u odnosu na broj stanovnika u tom selu.  

Driton Ademi : Hvala! Predsjedavajući, i ja sam imao prijedlog. Znamo da je u većini sela javna 

rasvjeta počela da se radi. Ovoj rasvjeti je potrebno održavanje. Mislim da je u onim selima u kojima 

postoji javna rasvjeta dobro odvojiti neka sredstva i snimati sa novom projekcijom, što će poboljšati 

održavanje javne rasvjete u svakom selu. Ako to ne možete priuštiti iz kapitalnih ulaganja, onda to 

možete priuštiti i iz roba i usluga. Za sela koja su uključena. D da im pomenemo svaku Skupštinu, 

svaki sastanak koji nam je ostao, da spomenemo vodu, odnosno prošle godine, prije 10 godina, kada 

je Salim počeo. Ovde je poljoprivreda dobra, osim što je dobro da imamo, jer moram da pomene dve 

stvari, vodu iz Salima kada je počela i mora da pomene selo Bresanë. Zašto postoje investicije u selu 

Bresanë, odnosno ne znam zašto se ne moli za ulaganje u selo Brezne. Vidim ove godine da je 

zadovoljan budžetom za selo Brezne, a ne moli. Hvala Bogu da kada je zadovoljan, nema potrebe da 

prosi. 

Bedžet Dželadini: Povlačim predlog za sela Leštan i Radeshë, neka ostane kako je bilo, takođe ćemo 

dodati sredstva grantu za performanse, jer oni nisu dovoljni da popravimo ovaj put. Ventaza će to 

svakako imati u vidu i tražiće od ove Skupštine da poveća ta sredstva. Došao sam ovde, pre nego što 

ce predsedavajući staviti na glasanje budžet, još jednom sam bio podstaknut raspravom zamenika 
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predsedavajuceg, koji zeli podstaci razmirice izmedju Restelice - ostalih. Restelica je dobila 240 

hiljada evra. Za Restelicu ta sredstva nisu bila predviđena, to su bila dodatna izdvojena sredstva i ja 

sam mislio da tim sredstvima popravimo put koji obilazi Restelicu. Međutim, građani Restelice u 

javnoj raspravi ovo ne žele, a mi ćemo naći druge načine da izgradimo ovaj put. Uputio sam zahtev 

turskom KFOR-u, koliko danas znam, turski KFOR je otisao da trazira taj put. Takođe, potrebno je 

više sredstava za ovaj put, potrebno je milion eura, a mi ćemo uputiti zahtjev Vladi za ova dodatna 

sredstva. Također nešto o Vodovodu. Munirov glas me je prošle godine obavezao da se bavim 

Vodovodom. Čak i za njegovo selo koje danas govori da ne želi vodu, što nije tačno. Selo Rapca moli 

za vodu. Ali Munir iz drugih razloga, ne znam zašto, protiv je vode. Došao je predstavnik sela Mlike, 

koja se predstavila kao predsednica sela, a nije predstavnica sela, lagala je, neki kažu da Mlike neće 

vodu. Čak iu budžetu u junu, kada smo odobrili projekciju, Vi ste, gospodine Munir, ipak glasali za 

ovo vodovod. Kako do juna Rapča nije imala vode, a sada od juna ima vode?! Kada je, da li je padala 

kiša, poplava ili šta se desilo, ne znam. Nije dobro da delegati nasedaju na provokacije, jer ih ne teramo 

uzmu vodu, odnećemo je do rezervoar, ako žele da koriste, koristice je, ako ne neće koristiti. Onda ima 

prostora, da se sedne i razgovara o načinu plaćanja, načinu plaćanja, sa plaćanjem, bez plaćanja, ima i 

drugih oblika o kojima možemo razgovarati. Munirov glas me je obavezao da raspišem tender za 

Vodovod. Tender je raspisan, potpisan je ugovor sa izvođačem radova, imamo zakonsku obavezu da 

ta sredstva, uradili Vodovod li ne, ova sredstva, ako odustanemo, ta sredstva se moraju platiti firmama. 

Čak i Munir zna da je to tako, ali zašto se ovako ponaša, ne znam. Hvala! 

Uran Halimi : Hvala, predsednice! Munir Jonuzi je molio za minut odgovora. 

Munir Jonuzi: Drago mi je ako vas je moj glas obavezao da se ozbiljnije bavite pitanjem vodovoda. 

Neka vas sada moj glas protiv obaveze da se bavite zahtevima mestana. Rekli ste da predstavnica iz 

Mlike, da nije predstavnica, ja sam u komisiji i znam da jeste. Ocigledno me niste razumeli. Nije Rapca 

imala vode, imali smo projekat, radili smo, nadam se da ce ove godine se zavrsiti projekat. Ja se ne 

bavim nikakvim manipulacijama javnog mnjenja. Ja zelim da predstavljam gradjane samo onako kako 

oni zasluzuju. Ako kazu, nemoj ovo da radis, zasto bi ja to radio. Ja sam ovde izabran zato sto su me 

gradjani birali da ih predstavljam. I svako od vas. Ne zelim da se ovo prebaci u neku polemiku izmedju 

nas. Ovo je stav mestana od pre 10 godina. Nisam protiv projekta, ja sam protiv nametanja da gradjani 

silom udju u ovaj sistem.  

Uran Halimi : Hvala, gospodine Jonuzi! Vjerujem da je debata o ovom pitanju iscrpljena. Sada ga 

stavljamo na glasanje. Odnosno, imamo usvajanje budžeta sa predlozima, sa amandmanima, kao što 
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ste vi, delegati, tražili, u stvari, imamo i odobrenje bez amandmana. Prvo treba da stavimo predlog na 

glasanje, odnosno da li ga moramo usvojiti sa izmenama... odnosno već smo ga jednom stavili na 

glasanje i razumljivo, to je usvajanje budžeta sa zahtjeva ili prijedloga, odnosno više promjena. Dobro, 

ko je za ovu tačku dnevnog reda, uključujući promjene koje smo tražili od izvršne vlasti? Ko je protiv 

ove tačke dnevnog reda? Uzdržanih? Imamo 17 glasova za, 2 protiv i 4 suzdržana, usvaja se i Budžet 

za 2024. godinu sa amandmanima. Imamo tacku eventualno, nastavljamo u 14:00, tokom pauze. Onda, 

dragi delegati, dobrodošli nazad na nastavak sednice gdje smo stali! Sada imamo posljednju tačku, to 

je deveta tačka. Prije nego što pređem na tu devetu tačku, ovaj pravni savetnik kaže da imamo par 

zahteva. Hajde da ih ispitamo i onda nastavimo sa tackom eventualno. Jedan zahtjev glasi, ako imate 

strpljenja, pročitao bih ga. Upravo je kompanija Galaxy tražila prostor i mjesto za postavljanje solarnih 

panela. O tome smo raspravljali u Komitetu i nemamo pravo da odlučujemo, jer je mjesto koje je ovaj 

gospodin tražio bilo u sudskom sporu. Vjerujem da je to i dalje na sudu. I dalje ću se protiviti odluci 

Direkcije. Zašto je to doneo u Skupštinu, kada može kasnije i druge sudske instance, ili su potpuno 

drugačiji putevi od Skupštine. To radim sa ovim prigovorom, već smo nas obavestili da se prigovarate 

po redu, prigovorite, , ali nismo nadležni da vraćamo njegov prigovor na ponovno razmatranje. Ovo 

se nas ne tiče. Imamo i još jedan zahtjev, kaže 'Zahtjev za davanje saglasnosti za izgradnju solarnog 

energetskog parka', i dalje je iste prirode. To je kompanija PUNA Sh.PK u Brrutu i Dragashi:Na osnovu 

Plana razvoja obnovljive energije Republike Kosovo i Plana razvoja obnovljive energije opštine 

Dragaš, tražimo od Skupštine opštine da nam da saglasnost za izgradnju energetskog parka...Iznova i 

iznova, čak i ovaj preliminarni gospodin, mora ići i moliti za odobrenje u nadležnoj direkciji, a ne u 

Skupštini. Vijećnik kaže da smo ovaj zahtjev uputili nadležnoj Upravi i čekamo da mu Direkcija da 

odgovor. Ali ako je to nešto što treba donijeti u Skupštinu, vjerujem da nam direktor može pomoći, 

donijeti to u Skupštinu i ispitati da li je to nešto naše prirode. Pored ova dva zahteva, u KPF imamo i 

neke zahteve za zdravlje i nešto slično, koje smo juče uputili predsedniku opštine u KPF. Zatim 

nastavljamo do poslednje tačke, to je poslednja tačka i imamo priliku da razgovaramo o raznim 

temama. Pozivam vas da uzmete reč sve koji imaju bilo kakve nedoumice u vezi izvršne ili bilo koje 

druge prirode. Ko će prihvatiti reč? Prisutan nam je potpredsjednik. Da, podsjetili su me da i ja trebam 

dati objašnjenje u vezi sa radom Komisije, što je gospodin Ademi iznio prije glasanja o dnevnom redu. 

Rečeno nam je da na septembarskoj sjednici moramo da izvještavamo, na posljednjem sastanku 

Komisije, na septembarskoj smo rekli da je i to dokument. Pozivam vas na sledeću sednicu, nađite me 

gde sam rekao na avgustovskoj sednici i dovedite me kao svedoka. Međutim, nemamo sednicu u 



26  

avgustu, to sam dugo čekao. Komisija je odlučila, ponovo postoji zahtjev kadrovskoj službi, gdje se 

odobravaju plate, ili se na neki način donose plate, tražili smo da nam donese spisak od januara 2021. 

godine do kraja. Da, od početka mandata kao delegata, od kada smo tada položili zakletvu, negde oko 

decembra, pa do kraja, davali su nam platne liste. Naložili smo kancelariji Skupštine da preda spiskove 

učesnika, konkretno potpise, čak i na nedavnom sastanku mislim da su me suočili sa činjenicama i 

došli smo do zaključka šta je pronađeno, šta je nekonzistentno između potpise i plate. Odnosno, svima 

kojima je učinjena nepravda, mi smo pokušali retroaktivno da nadoknadimo te nedostatke. Čak i one 

koji su imali koristi, ako ih ima, predsjedavajući Komisije je prijavio Skupštini. Ovo je bilo 

obavještenje Komisiji u vezi sa platama. Imamo konačnu tačku, gospodin Samidin Xheladini traži reč. 

Samidin Dželadini : Poštovani delegati! Možda je malo banalno. Opština je organizovala studijsku 

posetu, ili ne znam kako se zvala, u Valoni. Razgovarao sam sa potpredsjednikom, razgovarao sam sa 

Suadom, razgovarao sam sa Ademom i još nekima. I na kraju su otišli i nisu me uzeli, sa obrazloženjem 

da mi nemamo pravo kao Skupština. Kako god da je, delegati Skupštine su u pravu.  Uran je takođe 

bio prisutan . Hajde, koji odgovor da dam? Ne, niko nije obavešten od strane Skupštine, ali ja sam 

obavešten. Nisu nas uopšte zvali, ali sam saznao i obavešten sam, plus rekao sam im još jedno mesto 

da mi obezbede. Nisu nas ni obavijestili, najgore je što smo mi u Turskoj uzeli sa nama članovi i osoblje 

Skupštine u Turskoj. Otisli smo kao skupštinski kolektiv, takve stvari ne treba raditi, takve greške, jer 

ovo nije vlasništvo opštine, ni Adema, ni Urana, ni potpredsjednika. Predsjedniku ne treba da to zna, 

vjerujem da predsjedavajući nema nikakve veze s tim. Ako ima umesane prst, on je odgovoran. Kada 

sam dobio obaveštenje da se ide u studijsku posetu, Adem, zvao sam ih sve, obavešten sam nedelju 

dana unapred, rekli su mi da nemam pravo da idem. 

Uran Halimi : Poštovani delegate, imate pravo da se žalite da imamo mnogo izuzetaka, a uzeli smo i 

one koji su van Skupštine. Dakle, sljedeći put kada idemo u studijsku posjetu, nećemo ih uzeti. 

Ostavimo ovaj dio, nastavljamo, možemo i o tome razgovarati, na kraju će predsjedavajući dati 

odgovor, vjerujem. 

Bexhet Xheladini : Xylferie, to pitanje koje ste mi postavili o mostu Zappluxhe, izvinjavam se što 

sam zaboravio da odgovorim. Na mostu Zappluxhe sredstva nisu problem, vlasništvo, imovina, vlasnik 

nije problem. U tom pravcu nema prepreka. Problem je kvalitet radova i bio sam u ministarstvu po tom 

pitanju, sastao sam se sa odgovornim licima i njihov odgovor je bio da to analiziramo i da ćemo odlučiti 

šta ćemo sa mostom, rušićemo potpuno ili ćemo drugi oblik. Dakle, rekli su mi da je most popravljen 

bez problema. Lično sam želio obavijestiti javnost da se možda prica, ne, vlasnik hoce, nece, ne, nema 
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sredstava, ima Sve, osim da kvaliteta radova su loši. Hvala! 

Uran Halimi : Hvala, predsjedavajući! Hoće li još neko  reč? Jetmir Ajdini, nakon njega g. Nedžmidin 

Sejdilar. Molim vas, imate deset minuta za govor, nećemo produžiti ni više od jednog minuta odgovora. 

Jetmir Ajdini : Pozdrav još jednom! Izražavam zabrinutost meštana sela Zgatar u vezi prevoza 

učenika koji organizuje Opština iz sela Zgatar do sela Blač. Prevoz je organizovan samo sa poljskog 

dela, gornji deo sela je isključen iz tog prevoza. Mještani sela Zgatar uputili su ovaj zahtev načelniku 

i direktorima, ali odgovor nisu dobili. Transport se ponovo nastavlja na isti način. Učenici koji dolaze 

iz gornjeg dijela sela primorani su da putuju oko 1 km ili više pješice da bi došli do transporta. Molio 

sam vas da, ako to nije navedeno u ugovoru, i ovo završite i da ovu djecu povedete sa sobom u gornji 

dio sela da ih odvezete u školu. To je bila zabrinutost onog dijela stanovnika, da njihova djeca ne 

koriste privilegije  prevozua. Sledeće pitanje je koliko ste sredstava izdvojili za ulaganje u pumpe sela 

Zgatar. To je iznos sredstava koji smo izdvojili prilikom usvajanja prošlogodišnjeg budžeta. U taj dio 

pumpi nije uložena nista, jeste li otvorili neki tender i kada će se intervenisati na tom dijelu, kada će 

se ta sredstva potrošiti na otklanjanje tog problema u dijelu pumpi. Hvala! 

Nedzmidin Sejdilar: Predsedniče da vas obavestim da je Čaglavica blizu Prištine na Kosovu i sledeći 

put kada dođete da kažete da gostujem po srbijanskim medijima treba da znate da je Čaglavica na 

Kosovu. Ako ste je dali nekome drugome onda uzmite vi tu odgovornost. Gostovanja su javna i ja 

stojim iza svake izgovorne ne reči u toj emisiji. U toj medijskoj kući su gostovali mnoge eminentne 

ličnosti Kosova gotovo svi Premijeri, popularne osobe i slično. Ne morate da izražavate tu dozu 

ljubomore na taj način. Ja shvatam da ste vi u medijskom škripcu i morate da se vučete sa Uzairom  bi 

ste se slikali sa nekim od zamenika ministara. Vidim da nemate nove fotografije. Medija centar 

Čaglavica nije srpski medija, već je kosovskom mediji. Tako je u statutu, finansiraju se od Vlade 

Republike Kosova i mislim da zbog ovoga da odgovorite građanima. To što su emisije na srpskom 

jeziku, šta da radim, mene ljudi zovu i na engleskom jeziku. Imam ja emisije i po albanskim 

medijima.  Oni su našli mene, isto kao što su našli i Ramuša Haradinaja, Hašima Tačija, Hotija, Kurtija, 

stigli i do mene, šta da vam ja radim što nisu stigli do vas. Što se tiče etiketiranja i povezivanja mene 

sa srpskim strukturama gospodine predsedniče, vi imate knjigovođe iz srpskih struktura u vašem 

kabinetu. Sa kime ste napravili koaliciju, dođite i ovde kažite koje su uslovi koji vam je Adem Hodža 

dao. Zašto se redovno Adam Hodži pravdate kako mu štitite sistem. Zar mislite da je on ovde sa Vama 

u koaliciji zbog jednog direktora. Nema gde da nađe mesto Erdjanu Ljimance. Kada razgovaramo 

konstruktivno, razgovarajte pošteno, fer i iskreno i nemojte mene da povezujete sa tim stvarima. Ne bi 
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bilo korisno za vas da ja imam dobre veze sa Beogradom, jer bih odmah vi dva odbornika imali u 

opoziciji. Poštovani građani, danas smo izglasali budžet, zamolili smo izvršnu vlast za poštovanje volju 

građana da ne instalira centralni vodovod u Gori, sledeći put kada imate probleme sa centralnim 

vodovodom obratite se Miralm Rahteu, Merhnisi Brenoli, Ventazi Esati i Edin u kurtiju,  oni su 

podržali ovaj projekat ne mi. 

Shpetim Hajredini : Pozdrav svima još jednom! Poštovani predsedavajući, imam par pitanja, 

eventualno tri, vezano za selo Kuk. Prvo pitanje, vjerujem da jeste, slikali ste se na putu koji je 

asfaltiran za planinu. Hteo sam da znam da li ste pogledali kvalitet radova. Prošle godine sam lično bio 

veoma zadovoljan debljinom i kvalitetom obavljenog posla, dok je ove godine veoma loš. Koliko sam 

dobio informacije, ali u stvarnosti sam i ranije znao da se drugi sloj asfaltiranja ne izvodi na ovoj trasi. 

Sa ovim slojem, sa ovim kvalitetom, nadamo se da će proći godinu-dvije, ali ne vjerujem. Ako su 

radovi tek počeli, ako idu teška vozila, onda ih ovaj asfalt ne može podnijeti. Uvjeren sam da je ovaj 

novac građana, ova investicija bačena. Drugi takođe ima veze sa drugim putem koji je star tri godine, 

ali je bio pokockavan, put Kuk-Košava. Sada su krenuli radovi na tom putu, nadam se da će se završiti 

kako je najbolje, ali sam hteo da postavim zahtev. Ako ste u prilici, razgovarajte sa vlasnikom - na ovaj 

zahtjev sam prisiljen od nekoliko vlasnika zemljišta - što, znate, govorim na seoskom jeziku, redovi 

koji su sa strane puta su opet zauzeti. Otvorili su ih prije dvije godine, sada su opet zauzeti i počeli su 

izlaziti na imanja. Ako se ukaže prilika, taj predradnik, vjerujem, obavi taj posao za pola sata, otvori 

ih još jednom iz početka. Treba oko 150-200 metara, čini mi se, nema potrebe za više. Ali ako nije 

voljan kroz ovaj projekat, neka pokaže koliko zaista želi, iznos koji ću ja prikupiti, samo da ne ošteti 

imovinu gradjana. Treće pitanje zapravo nema veze sa vama, nego sa direktorom uprave. Obećao mi 

je da će mi doneti ugovor o radovima, znate, 2500 eura. Nisam ga vidio, ako ste imali prilike da ga 

vidite, dovedite mi ga. Ne, ne, ja sam tvrdoglav, jer ne popuštam. Imaš me ovdje od početka do kraja. 

Nema veze, najvažnije je da ako imaš priliku danas, sklopi ugovor, ja to već želim vidjeti. Da da, i 

meni treba original, ali mi ga je doneo bez njega, sta im se desilo i mi smo cisti. Hvala! 

Uran Halimi: Hoće li neko drugi reč? Zapravo imam par pitanja. Vratio bih se na pitanje onih kaptaza 

o kojima smo govorili malo ranije. Sa ranijim ugovorom sam video da su sređeni kaptaži u selu Blač, 

posao je prihvaćen, deo su projekta tog vodovoda koji dolazi sa planine u Štavi. Jedna od tih kaptaži, 

tri su u zahtevu da se poprave, jedna je farbana sa nekom smolom spolja, nisam video. Vrata su stara, 

nepromijenjena ako dobijete neovlaštena. Dok u druga dva sliva nema nikakve intervencije. Voda je 

van kaptaže, mogao bih i kod vas da nađem sertifikat ako hoćete, a ugovor gde je posao prihvaćen kao 
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završen, imam i to. Odgovorio bih građanima koji čekaju odgovor, pošto imamo priliku da se ponovo 

smirimo i ometamo rad kaptaže, što se radi godinama. Novac je ponovo podijeljen, jedan po jedan za 

posao koji je završen, a u stvarnosti nije završen. Ta stara vrata su tamo izrešetana mecima, lovci ne 

znaju ko je pucao. Pijemo vodu kroz ta perforirana vrata, sa vodom koja izlazi iz kaptaža, vjerujem da 

se vraća u te kaptaže vodovoda. Čak i predsjedavajući, čuo sam ih ranije da govore da potajno puše, 

uzeo si to k srcu. Nedavno smo počeli i bez dima. Drugo pitanje ima veze sa svim imenima o kojima 

smo razgovarali na prošloj sesiji. Direktor mi je donio sva imena, ali ne i ona koja sam tražio. Direktore, 

osigurao sam i ona druga imena koja mi niste dali na prošloj sjednici. Dobro je da ih objavite, čak se i 

na web stranici Opštinee pojavi reakcija za ova imena koja sam tražio. Kažu mi da su aktivisti, ili nisu 

aktivisti. Imam i spisak vaših aktivista, traktorista koji ne znaju ni traktore da voze, a kamoli da ih 

voze. Dakle, šta god želite, ponesite spisak. Da, vi ste mirni. Ademe, molim te, šaljem listu Mentoru, 

samo idi donesi mi kopije, dajmo ih svakom od delegata. Hvala! Hteo sam samo da razgovaram o tome 

sa vama, ako je moguće, dobro su mi dali odgovor oko kaptaža. Hoće li neko drugi uzeti reč prije nego 

mi predsjednik ili neko iz izvršne vlasti da odgovore? Možda predsjedavajući, ili bilo ko. 

Bedžet Dželadini: Ne znam šta je pričao Samidin, tako da ne mogu da mu dam odgovor. Što se tiče 

pitanja doktora, moje koleginice, o selu Zgatar, znam da su dva glavna problema sela Zgatar voda, a 

tu je i prevoz učenika. Čak sam doktore, bez vaše pomoći, završio ovo dvoje. I mi smo glasali za vodu 

bez vaše pomoći, a izvršili smo i prevoz učenika odakle ste tražili. Što se tiče učešća gospodina 

Nedžmidina Sejdilara u studiju u Čaglavici, ja nisam osudio čin zašto ste tamo učestvovali, rekao sam 

da ste išli sa propagandom. Ne zato što je učestvovao, možeš da ideš gde god želiš, rekao sam samo 

da odlazis da vrsis propagandu.  Što se tiče pitanja Shpetima Hajredinija o kvalitetu asfalta, još uvijek 

ne znam, bio sam, ali još uvijek ne znam koliko je debeo i kvalitetan, ali sam odredio i Kapllana i 

potpredsjednika da nadgleda radove. Naravno da će se vršiti bušenje i uzorkovanje i mjerenje. Što se 

tiče drugog sloja , izgubili ste drugi sloj, izgubili ste novac, sada nam je ostao novac samo za prvi sloj. 

Uradićemo i prvi sloj. Kuk-Kosavë kocka je završena, dodatni radovi koji su počeli, kažu, naravno 

ovde je potpredsednik čuo vaš zahtev, kao i Kaplani. \postoje druge metode koje radimo. Mislim da 

doktor ima još jedno pitanje u vezi pumpi. Projekat je na ponovnom tenderu, ove godine će biti 

završeno pitanje pumpi za vodu. Uran, sto se tice kaptaza koje su rijesene ili ne rijesene, dobro je kao 

Skupstina formirati komisiju, neka odu na mjesto dogadjaja, neka provere stanje, dodju u finansije i 

provjeri sta je bilo plaćeno i ono što nije bilo plaćeno. Ja sam za transparentnost. 

Uran Halimi : Imam ugovor koji je potpisan, plaćen je i potpisan. Uslovi i kriterijumi tog ugovora su 
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tu. Što se tiče toga da je zavrseno ili nije, imate papire. Što se tiče onoga što je prijavljeno ili nije 

prijavljeno na terenu, ja ću iznijeti dokaze, ne treba nam komisija, ja ću je obaviti sam, lično. 

Bedžet Dželadini : Skupština je bolje da to uradi, ne vi. Ne kažem da je to što govorite istina ili nije, 

ja kažem da želim to da dokažem. 

Uran Halimi : Hvala! Gospodin Ajdini je zamolio za minut odgovora. 

Jetmir Ajdini: Pozdrav još jednom! Predsedniče, prevoz učenika, rekao sam, kreće sa terena, prevoz 

se ne vrši ni u gornjem delu sela. Kao rezultat toga, ti studenti putuju više od 1 kilometra pješice da bi 

došli do nacije na terenu. Molio sam za pojašnjenje i mogućnost da vidim ugovor, kada je potpisan i 

šta taj ugovor sadrži. Smatram da i oni đaci koji moraju da putuju 1 kilometar ili nešto peške treba da 

budu deo transporta. Kažeš da je uradjeno, ja ti kažem da nije, jer je to briga meštana koji su podneli 

ličnu pritužbu protiv tebe, mnogih meštana gornjeg dela sela, čak i dela vaših direktora. Hvala! 

Bexhet Xheladini : Ugovor je potpisao Zgatar-Blaç. Takav je i tender. Da, rekao sam vam, iz svoje 

dobre volje sam zamolio pobjednika tendera da umanji transport od groblja do Zgatara, prema Brrut. I 

od ponedeljka kreće prevoz, samo zimi više ne radi. Nedostajalo nam je iskustva u ovom pravcu i 

napisali smo tender Zgatar-Blaç. Sljedeće godine, kada pravimo tender, pišemo 'sa groblja...'. 

Međutim, ponuđač koji je dobio tender, pristao je da ih nosi tokom ljeta kada nema mraza. Hvala! 

Uran Halimi : Hvala! Gospodin Sejdilar je tražio minutni odgovor. U međuvremenu, Sadam će im 

podijeliti listu koju ima. Možete ga dati svakom delegatu. Što se tiče informacija, ovo je spisak koji 

sam tražio od direktora Uprave, jer ste ljuti što su ranije stradali neki traktoristi . Poznavao sam one 

koji su otišli, ali s njima lično nisam imao ništa. Taj sam spisak tražio, dragi direktore, tog dana, jer si 

ti bio još jedan moj sin. Radi se o ovom spisku, dobio sam ga sa sajta opštine. Da, oni su javni, nema 

nejavnih. I, u tom slučaju, direktor je objasnio da se radi o istim vozačima koji su prošli. Samo tako, 

Sejdilar! 

Nedzmidin Sejdilar: Mene zabrinjava jedna stvar koja je bitnija od Čaglavica a to je Dom zdravlja u 

Dragašu. Na prošlu sednicu, vi ste sami rekli da vam je ministarstvo zatvorilo dve laboratorije. Po 

pitanju tih laboratorija, kakvo je stanje to me zanima. Takođe sam primetio da u domu zdravlja imamo 

haos zato što se renovira Dom zdravlja, te želim da znam dokle su ti radovi stigli. Ja sam tokom leta 

imao dva slučajeva kada sam od zdravstvenog osoblja tražio da intervenišu na terenu, oni nisu bili u 

mogućnosti zato što je jedan šofer sa tehničarom već bio u Prizrenu a ovde nisu imali nikoga na 

raspolaganju. Ja razumem te divne ljude i nikako se ne ljutim na njih. Zanima me da li sanitetska vozila 

doma zdravlja u Dragašu imaju dozvolu da interveniše na terenu. Ako nekom građaninu u nekom selu 
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je potrebna takva usluga, da li sanitetsko vozilo može da izađe na teren ili ljudi sami moraju da donose 

svoje bolesne u domu zdravlja. Ovo govorim zato što je jednoj ženi bila potrebna ova usluga, kada sam 

tražio ovakvu uslugu rečeno mi je i dobio sam samo nosila i kolica. Imate takođe jedno sanitetsko 

vozilo za koje se šoferi žale da ne može da ide brže od 40 km na čas, a vozilo je proizvedeno 2021 

godine. Zanima me a i građane naše opštine koji je broj Doma zdravlja u Dragašu. Evo sada da nekome 

pozli u hodniku koji ćete broj da pozovete. 

Uran Halimi : Hvala, gospodine Sejdilar! Gospođa je tražila reč. Qafleshi Skeraj. 

Arijeta Qafleshi Skeraj : Pozdrav predsjedavajućem, pozdrav predsjedavajućem, pozdrav svima! 

Znam da sam poslanica i da sam u poziciji, ali sa ovim imenima sam ozbiljno i jako zabrinuta. Ne 

znam da li je neko iz sela Rrenc kandidovao. Nema. Vidim da kod nekih sela postoje dva. Imam pitanje 

od predsedavajućeg. Da li je neko kandidovao iz sela Rrenc ili Bellobrad, jer ja odatle dolazim, iako 

nam oni nikada ne dolaze u Skupstinu? 

Uran Halimi : Zavisi od kriterijuma, Arijete. Direktor nam je sada dao odgovor, vjerujem. Hoće li mi 

još neko  reč? Driton Ademi je tražio reč. 

Driton Ademi: Hvala, predsjedavajući! Želiš da razgovaraš o imenima . Koliko vidim, više od 80% 

imena su članovi LDK. Velika većina njih - nije čudno što je dobio svoje - ali nekoliko preostalih od 

prošle godine, koja je bila naša, koliko sam mogao vidjeti. Najgore je, čak i ako nisu na drugi način 

zaposleni, vidim i bivše kandidate za Skupštinu koji su ovdje. Nisam vidio nijednog od ovih traktorista, 

osim dvoje-troje ljudi koji se nisu dobro ponašali. Na spisku je, ne želim ni da mu spominjem ime, 

zbog mnogo toga je na spisku torbe za plate i nikad ga nisam video sa traktorom. Ne znam za traktor, 

znam za kari, znam da znam kako se to radi. 

Uran Halimi : Za pojašnjenje, ova imena je naveo – mene zanima, jer je direktor rekao da to nisu naši 

politički aktivisti. Zato sam i pokrenuo ovo pitanje, jer oni nisu naši ljudi. Tamo ih poznajemo. 

Driton Ademi : Od svih imena, većinu nisam vidio a da ne čiste snijeg traktorima. osim ako nisu 

očistili traktore od soli u garažama, jer inače, nisu izašli u polje, ali sedmoro ljudi nikada nije izašlo. 

Osim što su oni uzeli novac, jer su nas optužili da uzimamo novac, mi smo im platili. Da, vidim da 

većina njih ima više novca nego što je radila. 

Uran Halimi : Hvala, Dritone! Predsjedniče, Arijeta vam je postavio pitanje o ovim traktoristima, 

rekao je da ne želi odgovor od drugih. 

Bexhet Xheladini: Ozbiljno ne znam ko je kandidovao. Ali direktor Uprave zna i on je odgovarao i 
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na druga pitanja. 

Vetim Ramadani: Poštovani predsjedavajući, potpredsjedniče, načelniče opštinee, poštovani 

odbornici! Prije svega, ovu listu koja je objavljena treba ažurirati. To nisu radnici Opštine, za razliku 

od onih koje smo zaustavili. Reč je o radnicima čije je zapošljavanje izvršila nevladina organizacija 

putem javnog poziva. Ako postoji dokument da su ovi ljudi primili platu ili da imaju ugovor sa 

opštinom Dragaš, onda ljudi koji su uradili ove radnje moraju da odgovaraju. Njihova konkursna 

procedura je bila online, putem web stranice. Poziv koji je dobio - nabavite ugovor, zatražite pristup 

službenim dokumentima, pregledajte sve procedure zapošljavanja - mi to ne regrutujemo. S naše 

strane, ovo je odluka o opskrbi naftom. A drugi lapsus, glavni, je tu: od kada je Opština počela da daje 

ovlašćenja za naftu svojim radnicima? Opštinski radnici ne dobijaju dozvolu za naftu. Ovo je spisak 

koji ih je ovlastio, jer to nisu naši radnici. Načelnik opštine je donio odluku da mu je dozvoljeno 

uzimanje nafte. Imamo službenike, oni su prisutni i u sali i u sali za prevod, neka ikad neko pokaže da 

postoji procedura iza odluke gradonačelnika da mu da ulje, nabavku auta. Ne daje se, jer je naš radnik. 

Ove osobe se regrutuju po procedurama organizacije koja je pobijedila na javnom pozivu. A za ove 

zatražite pristup službenim dokumentima, neka ih razrade, vi istražite, ako ima materijala za tužilaštvo, 

mi ćemo ih odvesti dalje od tužilaštva. Unaprijed se izvinjavam, jer vam oduzimam vrijeme, možda i 

više, pošto smo pri kraju sesije. PDK - Filijala u Dragašu je dala odgovor, gde smatram da je obavezna 

i kao roditelj i kao član porodice, da pruži objašnjenje za javno mnjenje. To je treći put da mi se članovi 

porodice pominju kao osoba, kroz objave apostrofirane teme. I sad su počeli da menjaju žargon, iz 

'svekrva' u 'ženina majka', hoće da pokažu afinitet ili ne znam šta. Zadnji status je bio direktan napad 

na mene, uz tvrdnju da sam dobio ovlaštenja X ili takve uprave, ili takve uprave. Želim da obavestim 

javnost da ja, Vetim Ramadani, obavljam funkciju direktora administracije i nijednu drugu funkciju u 

Skupštini opštine Dragaš. Govorim sporije da bi prevod bio simultan. Kao direktor sam rukovodilac 

ugovora za nabavku administrativnog materijala za cjelokupnu budžetsku organizaciju. Tvrdnja da 

sam dobio ovlašćenja DKA ne važi. Ja sam tačno u svojim nadležnostima. Ono što se krije iza tog 

posta je nešto drugo. Jer, u momentu kada je Vetim Ramadani direktor administracije i rukovodilac 

ugovora o snabdevanju, u opštini Dragaš 1695 baterija od 1 i po volta, koje na udaljene 170 metara, a 

ne mogu da se kupe mesec dana. Sa baterijom od 1,5 volta povezujemo DKA sa Opštinom. Za mesec 

dana vas super direktor - radi korektnosti imam fakturu... 

Uran Halimi : Već imate obavezu da odgovarate na pitanja poslanika. Jako ste u krivu, ako reakcijama 

izađete iz konteksta, možete i reakcijama... 
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Vetim Ramadani : Odgovaram na pitanja Dritona. Rekao mi je da ima i gorih od nas. Je li ovo tvrdnja? 

Uran Halimi : Direktore, nemate pravo ulaziti u političke stvari. Ako je narušio integritet, tužite, to 

nije problem. Već imate pravo da odgovorite na pitanja koja postavljaju poslanici. Čak i 

predsjedavajući to dokazuje, da nemate pravo ulaziti u taj aspekt. 

Vetim Ramadani : Ne, o tome se ne raspravlja, ali to je eventualna tačka. Reagovao sam kao rezultat 

objave koja je stalno pravljena da bi se kršila moja prava. Pokušaću da odgovorim redom na sva 

skupštinska pitanja. Sad dolazim tek malo i rekao sam da neću više, ali ti si mi upravo rekao da se u 

našoj opštini ne mogu kupiti koferi, niti postoje adapteri za struju od 120 eura. Imajte to na umu, zato 

su ove stavke zaustavljene. Da li ovo dižete ruku, objasnio sam, ako nađete odluku da neki ljudi primaju 

plate od vaše, a pošto ste primili od Skupštine opštine Dragaš, odnesite predmete tužilaštvu, neka se 

donese tužilaštvo, čoveče. Mi nismo na sudu. Hvala! 

Uran Halimi: Hvala, direktore! Imam još jedno pitanje. Rekli ste nam da je te vozače regrutovala 

nevladina organizacija. To bi trebao da se meša u njega, da ga pita za ime, ali sigurno je to NVO 

Human Care koju ste dodelili ugovorom od 186 hiljada evra, ova organizacija, ako odete na Gugl i 

pročitate, videćete da je to organizacija koja ima lošu prošlost, počev od opštine Mamuša, preko 

Prištine, a odnedavno i opštine Dragaš. Najgore od svih ovih zala je, osim što ste u njih vrbovali svoje, 

najgore je što osim što dajete 186 hiljada eura plaćate i naftu, odnosno tovili ste ih debljim vratom. Ne, 

nije kleveta, imate javni ugovor, dali ste mu 186 hiljada evra. Dobro, jesi li rekao da imaju pravo da 

uzimaju naftu? Da li ovi traktoristi imaju pravo da kupuju dizel? Da li dobijaju ulje i čiste snijeg? U 

čije ime? Ko ih je regrutovao? Zašto je onda NVO dobila 186.000 eura? Međutim, možete se izvući i 

da mi date ovaj odgovor, ako smatrate da treba, ali ovo je istina. I građani znaju da su te vozače viđali, 

čak i kao što je moj prethodni govornik rekao, samo su dva-tri koja smo vidjeli sa traktorima, jer drugi 

ne znaju ni bolje. Međutim, nastavljamo. Ako zelite da mi date odgovor, forum je za vas. 

Predsjedavajući mi je dao odgovor. 

Bedžet Dželadini: Predsedavajuci, nije dobro, posebno vama, sa propagandom i klevetama. Čujte, to 

je isto kao raspisivanje javnog konkursa za čišćenje lokalnih puteva od snega. Takođe daje se novac 

kompaniji. Kada raspisujete tender, ne morate platiti naftu. Ovdje je reč o zapošljavanju osoblja koje 

je zaduženo za održavanje puteva od snijega, ali i za očuvanje prirode. U ovom ugovoru je i pitanje 

doktora u GCPM-u koji rade, to je isti ugovor. Ova Odluka koju ste vidjeli, koju ste donijeli je da su 

samo ti ljudi ovlašteni da idu po naftu u ime opštine za čišćenje snijega. To znači da troškove nafte ne 

snosi kompanija, već opština. Javni poziv sa NVO je raspisan samo za isplatu osoblja. Ne znam gdje 
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ste pročitali da ta NVO ima kriminalnu prošlost, ali i za to možete odgovarati. Ako Human Care čuje 

vašu izjavu, može vas slobodno tužiti. Ne, za vas vidim da nije problem, da čak ni imena koja ste 

spomenuli nisu dozvoljena da se spominju. Objavljujemo naše odluke. Shvatio si, ali si me zadržao za 

sebe, svaki od njih ima puno mene. Imate savjetnika u blizini, konsultujte se. 

Uran Halimi: Hvala, predsjedavajući! Hoće li još neko razgovarati  o drugoj stvari od ove? Ni za 

vozače, ni za čistače ulica. Dritoni ima minut odgovora, pošto mu se direktor u potpunosti obratio. Ja 

sam Uran, ja sam delegat, ako me tuzite, ja sam delegat. Hvala puno, ali ja sam odgovoran, pošto ste 

glasali za mene, ja ne pravim ni hleb, nemojte biti gladni. Ne, nije, ja lično preuzimam odgovornost, 

ne preuzimam to kao instituciju. 

Driton Ademi: Hvala, predsedavajući! Ne znam šta direktor ima više lično, ali ovo je treći put da 

dolazi na govornicu i pominje moje ime da sam dio kabineta predsednika. Pa, ako ste vidjeli nešto 

nezakonito i van ugovora, odbijte to ili tužite sudu. Ne treba ti, to mi je već treći put rekao. Ja sam bio, 

da ja sam bio, javno priznajem da imam službeni dokument. A zašto me spominješ? Ne, ne ljutim se, 

razlog je zašto to spominjete kada i sam priznam. A vi uopšte ne prihvatate spisak ovde. Ne možete to 

dati nevladinoj organizaciji i platiti naftu. Potpis je predsjedavajući. Mislim, dajem ti, a ti plaćaš i 

naftu. Ne, ne, jer ste zaradili 200.000 eura, morate pokriti troškove i nafte i plata. Da li treba sada i 

ruckove da i pokrivamo i putovanja. Ovo više neće odgovarati ovome, ne razumijem. Čak i pitanje 

plate, rekao sam vam, ja sam javni funkcioner priznajem, da sam osoba sa urednim dokumentima, čak 

i ako postoji nešto što ste našli nezakonito, imate sud, nalog, možete razgovarati meni gde god želiš. 

Ja ih ne tražim, slobodan sam. Hvala! 

Uran Halimi : Puno ti hvala, Dritone! Samo minut, direktore. 

Vetim Ramadani: Driton, nemam ništa lično sa tobom. Znate dobro, mi izvan sednice stojimo 

izuzetno dobro kao prijatelji, ali to ne znači da se ne treba suočiti ni nakon različitih uverenja o 

određenom pitanju. Reci gde hoćeš, pričaj, govorio sam. Reci mi šta nije u redu sa tobom. Nemam 

problem sa tobom jer te je Shaban Shabani postavio - sasvim normalno, to je sam kabinet - imam 

problem zašto nisi došao na posao, čovječe. Nisi bio na poslu jedan dan, tu je lična karta dolaska i 

odlaska sa posla. Nisi došao na posao, to je moj problem, ja nemam drugih ličnih problema sa tobom. 

Što se liste tiče, nemam nikakav problem, jer je ta lista ista, postoji dogovor, postoji javni poziv, postoje 

zakonski rokovi, svi su ispoštovani, postoji komisija koja bira pobednika. . To je isto, kao da odete u 

laboratoriju i odete u Auto MED da ih servisirate. Da, Auto MED koji služi ne uzima uzorke iz Prištine 

da bi došao i isprobao uređaje. Hardži je naš, traktori su naši, gradonačelnik je doneo odluku da 
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koristimo naftu za naše traktore. Jednostavno, ne možemo više da radimo proceduru zapošljavanja 

radnika. U trenutku kada smo dobili preporuku revizora da se ne usuđujete da potpišete ugovor o radu, 

odustali smo od tog posla, jer smo se uplašili. U demokratiji je normalno plašiti se zakona. Plašimo se 

toga, prešli smo u drugi format, otvorili smo javni poziv za prijem, a ne za nešto drugo. Hvala! 

Samidin Dželadini : Od početka. Opština je bila u Valoni 4 noći i 5 dana, radnici opštine, takođe sam 

obavešten na vreme, nedelju dana i dan unapred, a tamo sam ostavio i mesto za rezervnog prijatelja, 

napustio sam mesto. Rekao sam Suadiju, potpredsjedniku Resulu, Adamu i osoblju još nekima, da me 

ne ignoriše, oni meni kažu ne ja, ne on i ne ovaj. Ne, kad je posao došao, ovi su otišli. Kad su se vratili, 

pitao sam Adama, i prije nego što je otišao, rekli su da nisi u pravu. Zašto me nisi poveo? "Vi ste vi 

radnici Opštine bili sa nama u Turskoj". Rekao je, mi smo naši, a on nije njihov. Ali on je rekao, nisam 

rekao. Drugo, sada imam drugu brigu, rekao sam OEBS-u, da ne održavate diskriminatorne sastanke 

sa mnom. OEBS i neka udruženja održavaju diskriminatorne sastanke. Neka bude poslednji put - juče 

sam obavestio i našeg zvaničnika i italijanskog - da nema diskriminatornih sastanaka. Žene, žene, 

poslanice, poslanice, poslanice, samo sa njima održavaju sastanke. šta smo mi? Svi imamo jednaka 

prava. Što je još gore, oni to žele da kažu, idu, organizuju, istovremeno, i susrete sa ženama tamo. Za 

vrijeme održavanja Skupštine nema sastanaka. Uzmate ovde 550 eura, neka javnost zna, ne dobijamo 

ništa, ni centa. Ja, potpuno vreme, Nasser, želim, nula-nula dobijemo i ostanemo, čak i ne izlazimo 

napolje. Nije dobro raditi ove radnje, neka to bude zadnji put. Plus, čak i oni u Komitetu dobijaju 700 

evra. A mi dobijemo nula-nula, čak i ako nekome kažu da dobijamo nulu i ostanemo ovdje i radimo, 

jer smo izabrani, sa ili bez plate. Dakle, čak mi dajte odgovor, treba vam odgovor, ko je odlučio da ja 

ne budem tu. Ne, to je jako uvredljivo, da mi nemamo pravo na parlamentarce, a oni imaju pravo. Mi 

smo delegati, mi smo njih uzeli, oni ne vode nas. Evo problema. 

Uran Halimi: Hvala! Ima li neko volje da mi da odgovor iz izvršne vlasti u vezi gospodina Samidina 

Xheladinija? Ne, ovaj vam ne daje odgovor, nije u redu. Žao mi je, ali on nema pravo da govori, osim 

ako ga ja ne zamolim. Nedžmidin Sejdilar je zatražio reč. 

Nedžmidin Sejdilar: Predsjedavajući, ono što sam ovde čuo o ovoj NVO je po mom mišljenju 

uznemirujuće. I ovde, kao Skupština, moramo da vidimo šta sa radom ove NVO. Što se mene tiče 

ovde, ono što sam čuo od načelnika, od direktora Uprave, da opština daje odluku, da sa traktorima 

opštine se uzima nafta za ciscenje snega u opštini. Izlazi kao da je otišla u poslastičarnicu i kupila 

tepsije da ponese baklavu. Imamo ugovor sa NVO sa našim traktorima, dajemo im naftu plus 186 

hiljada eura. Predsedavajući, izvinite sa vama govorim, veoma sam ozbiljan, on je bio samo primer. 
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Znači, dali smo im traktore koji su u vlasništvu Opštine, punimo njihove rezervoare dizelom i oni nam 

uzimaju 186 hiljada evra. Za što? Predsjedavajući je rekao o održavanju prirode, ne znam 

predsjedavajući, jesi li u pravcu Gore isto bili, kakvu mi prirodu moramo održavati. Rekli ste nešto o 

bolnici, dobar je predsjedavajući, za sljedeću sednicu, stavite to na dnevni red, da razgovaramo o tome, 

da pogledamo šta ova NVO ima. Hvala vam puno! 

Uran Halimi: Hvala vam puno, gospodine Sejdilar! Mi kao Skupština imamo pravo da tražimo 

izvještaj od ove NVO i da istražimo ima li nalaza, ako nema, trebamo i da se izvinimo, iskreno, jer 

možemo i pogriješiti. I ako smatramo da postoji prekršaj, možemo tražiti izvještaj u vezi sa ovom 

NVO, gdje, od kada ona funkcioniše i koja su prava koja zakon garantuje ovoj NVO i ovoj izvršnoj 

vlasti da preduzme ovakve korake. Ipak, puno vam zahvaljujem na učešću, na strpljenju! Hvala i vama 

na učešću u debatama! Vidimo se na sledećoj sesiji! 

 

Predsedavajući Skupštine 

Uran Halimi 

 

 

 

 


